

## APOCRYPHA

### 1<sup>st</sup> MACCABEES OF THE KING JAMES BIBLE 1611

[www.Scriptural-Truth.com](http://www.Scriptural-Truth.com)

#### 1 Maccabees

**Dalam buku pertama Maccabees dalam**

{1:1} dan ia berlaku, selepas itu anak Philip, Alexander telah di Macedonia, yang datang daripada tanah Chettiim, smitten Raja Darius dengan Parsi dan Medes, bahawa dia memerintah dirinya, yang pertama ke atas Yunani,

{1:2} dan peperangan yang dibuat, dan memenangi banyak memegang kuat,

dan membunuh Raja-Raja bumi,

{1:3} dan pergi melalui ke hujung bumi, dan telah mengambil spoils bagi kebanyakan negara, demikian rupa yang bumi adalah tenang

hadapannya; mana dia adalah mulia dan hatinya ditarik balik.

{1:4} dan beliau mengumpulkan pelbagai Perkasa kuat dan memerintah

ke atas negara-negara dan Pertubuhan Bangsa-bangsa, dan Raja-Raja, yang menjadi

anak Sungai kepada-Nya.

{1:5} dan selepas perkara-perkara ini beliau jatuh sakit, dan dilihat

bahawa dia perlu mati.

{1:6} wherefore beliau memanggil hamba-Nya, seperti yang mulia, dan telah dibesarkan bersamanya dari Nya

Belia dan berpisah kerajaan-Nya, antaranya semasa beliau berkhidmat di

hidup lagi.

{1:7} jadi Alexander memerintah twelves tahun, dan kemudian meninggal dunia.

{1:8} dan memerintah hamba-Nya terdedah setiap satu di tempat beliau.

{1:9} dan selepas kemangkatan baginda, mereka semua meletakkan memahkotai atas

diri mereka sendiri; begitu juga anak-anak mereka selepas mereka bertahun-tahun: dan

angkara telah didarab di bumi.

{1:10} dan datanglah mereka akar derhaka

Antiochus Epiphanes, anak kepada Antiochus Raja, surnamed

yang telah seorang tebusan di Rome, dan beliau memerintah di dalam

seratus dan tiga puluh dan ketujuh tahun kerajaan yang

Orang-orang Yunani.

{1:11} pada hari-hari pergi ke sana dari lelaki Israel yang fasik, yang memujuk ramai, berkata, marilah kita pergi dan membuat suatu

Perjanjian dengan heathen yang bulat mengenai kami: untuk sejak

kami berlepas dari mereka kita mempunyai banyak kesedihan.

{1:12} supaya peranti ini gembira mereka baik.

{1:13} maka sesetengah rakyat telah begitu maju di sini, bahawa mereka pergi kepada Raja, yang memberi mereka lesen untuk melakukan

selepas itu Ordinan yang heathen:

{1:14} mana mereka membina tempat senaman pada

Jerusalem mengikut adat yang heathen:

{1:15} dan dibuat sendiri berukuran, dan forsook

Perjanjian Suci, dan menyertai mereka untuk heathen, dan telah dijual untuk melakukan kejahatan.

{1:16} sekarang Bilakah kerajaan ditubuhkan sebelum

Antiochus, dia fikir untuk memerintah Mesir yang dia mungkin mempunyai pemerintahan dua alam.

{1:17} wherefore beliau memasuki Mesir dengan besar

pelbagai, dengan kereta Kuda, gajah dan berkuda, dan

Tentera Laut yang besar,

{1:18} dan memerangi Ptolemee Raja Mesir:

tetapi Ptolemee takut kepadanya, dan melarikan diri; dan banyak

parah sehingga mati.

{1:19} maka mereka mendapat bandar-bandar yang kuat di tanah Mesir

dan dia telah mengambil harta rampasan tersebut.

{1:20} dan selepas itu Antiochus telah smitten Mesir, beliau kembali lagi di dalam seratus empat puluh dan tahun ketiga, dan pergi

terhadap Israel dan Jerusalem dengan sebilangan besar,

{1:21} dan dengan bangganya memasuki tempat berehat dan mengambil

jauhnya di altar emas dan candlestick cahaya, dan semua kapal-kapal itu,

{1:22} dan jadual shewbread tersebut, dan yang mencurah kapal-kapal, dan bebuli ini. dan censers emas, dan tudung, dan Mahkota, dan perhiasan emas yang sebelum Kuil, segala yang dia ditarik keluar.

{1:23} beliau mengambil juga Perak dan emas, dan kapal-kapal yang berharga: juga beliau mengambil yang tersembunyi Khazanah yang dia ditemui.

{1:24} dan Bilakah dia telah mengambil semua kaki, beliau menceburi Nya tanah sendiri, setelah dibuat beramai-ramai yang besar, dan bercakap sangat dengan bangganya.

{1:25} maka jadilah berkabung yang besar di Israel, di setiap tempat yang di mana mereka berada;

{1:26} supaya Putera dan orang-orang tua mourned, Dara yang dan anak-anak muda telah dibuat lemah, dan keindahan wanita telah ditukar.

{1:27} setiap lelaki yang mengambil merintih, dan dia yang duduk di dalam Dewan perkahwinan pada period,

{1:28} tanah juga berpindah bagi penduduk yang daripadanya, dan semua rumah Jacob adalah diliputi dengan kekeliruan.

{1:29} dan selepas dua tahun tamat sepenuhnya Raja menghantar beliau

Ketua Pemungut ufti kepada bandar-bandar Juda, yang datang kepada Jerusalem dengan sebilangan besar,

{1:30} dan kata-kata peaceable diucapkan kepada mereka, tetapi semua

sumpahmu: kerana apabila mereka telah diberikan kepadanya memantapkan, dia jatuh

tiba-tiba setelah bandar, dan smote ia sakit, dan menghancurkan banyak orang Israel.

{1:31} dan apabila beliau telah mengambil harta rampasan bandar, beliau

set di api, dan ditarik ke bawah rumah dan dinding daripadanya pada setiap sisi.

{1:32} tetapi wanita dan kanak-kanak mengambil mereka tawanan, dan

memiliki ternakan.

{1:33} maka builded mereka bandar Daud dengan besar

dan kuat dinding, dan Menara yang Maha Kuasa, dan menjadikannya satu

pegangan yang kukuh untuk mereka.

{1:34} dan mereka meletakkan di dalamnya sebuah negara yang berdosa, orang-orang yang zalim,

dan diperkukuhkan diri di dalamnya.

{1:35} mereka disimpan ia yang juga dengan perisai dan victuals, dan

apabila mereka telah dikumpul bersama-sama harta rampasan Baitulmuqaddis,

mereka meletakkan mereka di sana, dan supaya mereka menjadi satu jerat sakit:

### **Laman Maccabees 1 648**

{1:36} kerana ia adalah tempat untuk berbohong di tunggu terhadap yang

Sanctuary, dan adversary yang jahat ke Israel.

{1:37} maka mereka menumpahkan darah tidak bersalah di setiap bahagian dalam

Sanctuary, dan defiled itu:

{1:38} demikian rupa yang melarikan diri atas penduduk Baitulmuqaddis

kerana mereka: mana bandar telah dibuat untuk

tempat tinggal kepada orang asing, dan yang menjadi pelik bagi orang-orang yang

dilahirkan di; dan anak-anaknya sendiri meninggalkannya.

{1:39} sanctuary beliau telah sisa seperti sebuah gurun, dia kenduri telah bertukar menjadi berkabung, dia sabbaths ke dalam

dicelakannya penghormatan beliau kepada penghinaan.

{1:40} seperti yang telah beliau kemuliaan, jadi adalah dia cek tak laku

meningkat, dan sementara itu telah dijadikan sebagai berkabung.

{1:41} lebih-lebih lagi Raja Antiochus menulis kepada keseluruhan Nya

Kingdom, bahawa semua harus menjadi satu bangsa,

{1:42} dan setiap orang harus meninggalkan Nya: supaya semua pihak

heathen bersetuju mengikut ketetapan Raja.

{1:43} Ya, ramai juga dari orang-orang Israel bersetuju untuk beliau

agama, dan mengorbankan kepada berhala-berhala, dan mencabuli barang hari Sabat.

{1:44} untuk Raja telah menghantar letters oleh Rasul-rasul kepada

Jerusalem dan bandar-bandar Juda yang perlu diikuti dalam pelik law of the land,

{1:45} dan mengharamkan persembahan burnt, dan pengorbanan, dan

minum untuk bersantai, di kuil; dan bahawa mereka harus profane

sabbaths dan hari perayaan:



{1:46} dan mencemarkan hidupan dan orang-orang Suci:

{1:47} sediakan altars, dan groves dan chapels berhala-berhala, dan

berkorban daging, babi, dan binatang yang kotor:

{1:48} bahawa mereka harus juga meninggalkan anak-anak mereka

berukur, dan membuat jiwa mereka abominable dengan semua cara uncleanness dan profanation:

{1:49} akhir mereka mungkin lupa undang-undang, dan mengubah

Semua Ordinan.

{1:50} dan sesiapa tidak melakukan mengikut yang ketetapan Raja, katanya, dia patut mati.

{1:51} dengan cara yang selfsame menulis beliau kepada keseluruhan Nya

Kingdom dan dilantik overseers ke atas semua orang, pemerintah bandar Juda untuk berkorban, bandar dengan bandar.

{1:52} maka ramai orang-orang berkumpul kepada mereka, untuk wit setiap orang yang forsook undang-undang; dan mereka

komited kejahatan di muka bumi;

{1:53} dan mendorong orang-orang Israel ke tempat-tempat rahsia, walaupun

wheresoever mereka dapat melarikan diri untuk succour.

{1:54} kini hari kelima belas bulan Casleu, di dalam

ratus empat puluh tahun kelima, mereka menubuhkan kebencian daripada

ketandusan mazbah, dan altars builded idola sepanjang

Bandar-bandar Juda di setiap sisi;

{1:55} dibakar Kemenyan di pintu rumah mereka, dan

di jalan-jalan.

{1:56} dan Bilakah mereka telah menyewa di cebisan buku yang

undang-undang yang mereka ditemui, mereka membakar mereka dengan api.

{1:57} dan sesiapa didapati dengan mana-mana buku

itu bukti, atau jika mana-mana yang komited kepada undang-undang, Raja dan

ketetapan ini, bahawa mereka perlu meletakkan dia mati.

{1:58} dengan itu pula mereka dengan kuasanya kepada orang-orang Israel

setiap bulan, kerana banyak yang telah ditemui di bandar-bandar.

{1:59} kini lima dan 20 hari bulan mereka

pula berkorban atas mazbah idola, iaitu kepada Allah.

{1:60} di mana mengikut ketetapan di

mereka meletakkan mati wanita tertentu, yang telah menyebabkan mereka

kanak-kanak disunatkan.

{1:61} dan mereka dihukum gantung bayi tentang leher mereka, dan

rifled rumah-rumah mereka, dan mereka membunuh mereka yang telah bersunat

mereka.

{1:62} Howbeit ramai di Israel telah diselesaikan sepenuhnya dan

disahkan dalam diri mereka untuk tidak makan apa-apa benda yang kotor.

{1:63} karena yang suka untuk mati, bahawa mereka mungkin tidak

defiled dengan daging, dan bahawa mereka tidak mungkin profane Suci dalam

Perjanjian: begitu maka mereka menghembuskan nafas terakhir.

{1:64} dan Jadilah amat besar kemurkaan atas Israel.

{2:1} pada masa itu timbul Mattathias anak kepada John, yang

anak Simeon, paderi daripada anak-anak Joarib, daripada Jerusalem, dan dwelt di Modin.

{2:2} dan dia mempunyai lima anak, Joannan, Caddis dipanggil: Simon {2:3}; Thassi dipanggil:

{2:4} Judas, yang dipanggil Maccabeus:

Eleazar {2:5}, dipanggil Avaran: dan Jonathan, yang nama keluarga adalah Apphus.

{2:6} dan Bilakah ia melihat blasphemies yang telah komited dalam Juda dan Baitulmuqaddis,

{2:7} he said, kecelakaan ini aku! sebab itu saya dilahirkan untuk melihat

ini kesengsaraan umat saya, dan bandar Suci, dan bagimu ada, apabila ia telah dihantar ke tangan musuh, dan Santuari itu ke tangan orang asing?

{2:8} Kuil dia menjadi sebagai seorang lelaki tanpa kemuliaan.

{2:9} kapal gemilang beliau terbawa ke dalam pembuangan, bayi beliau dibunuh di jalan-jalan, dia lelaki yang muda dengan yang pedang musuh.

{2:10} negara apa telah memiliki sebahagian dalam syarikat beliau

dan mendapat daripada harta rampasan beliau?

{2:11} semua perhiasan beliau diangkat terus; yang percuma wanita yang dia menjadi seorang bondslave.

{2:12} dan, tiba-tiba, Santuari kami, bahkan kami Salun Kecantikan dan

kami kemuliaan, diletakkan bahan buangan, dan bangsa-bangsa lain telah mencabuli barang itu.

{2:13} untuk apa itu hendaklah kita hidup apa-apa lagi?

### **Maccabees 649 Laman 1**

{2:14} kemudian Mattathias dan anaknya menyewa pakaian mereka,

dan meletakkan di atas sackcloth, dan mourned sangat sakit.

{2:15} di min manakala pegawai-pegawai king's, seperti dipaksa rakyat memberontak, datang ke bandar Modin, ke menjadikan mereka berkorban.

{2:16} dan apabila banyak Israel datang kepada mereka, Mattathias juga dan anaknya datang bersama-sama.

{2:17} kemudian menjawab pegawai-pegawai king's, dan berkata kepada

Mattathias ini bijak, Engkaulah pemerintah yang, dan yang mulia

dan besar manusia di bandar ini, dan dengan anak-anak dan

saudara-saudara:

{2:18} sekarang oleh itu diutamakan engkau, dan memenuhi dalam

King's ketetapan, seperti semua heathen yang telah dilakukan,

Ya, dan orang-orang yang Juda juga, dan seperti kekal di

Jerusalem: shalt engkau dan rumah Mu jadi bilangan

kawan-kawan di king's, dan engkau dan anak engkau hendaklah dihormati dengan Perak dan emas, dan banyak ganjaran.

{2:19} kemudian Mattathias menjawab dan diucapkan dengan suara yang kuat

suara, walaupun negara-negara yang berada di bawah Raja

Dominion mentaati-Nya, dan jatuh setiap satu dari yang

agama bapa-bapa mereka, dan memberi kebenaran kepada

Perintah-perintah:

{2:20} lagi akan saya dan anak-anakku dan saudara-saudara saya berjalan kaki dalam

Perjanjian Datuk nenek kami.

{2:21} Allah yang melarang kita harus meninggalkan undang-undang dan

Ordinan.

{2:22} kami tidak akan hearken kata-kata Raja, tawaran

dari agama kita, sama ada tangan kanan atau kiri.

{2:23} sekarang Bilakah dia telah meninggalkan bercakap ini kata-kata, tiada

datang satu orang Yahudi di sisi semua untuk berkorban di dalam

mazbah iaitu pada Modin, menurut Raja

ketetapan.

{2:24} perkara yang apabila nampak Mattathias, beliau adalah radang dengan semangat, dan berpandu beliau trembled, tidak dapat dia

forbear untuk shew kemarahannya menurut penghakiman: karena

Dia berlari, dan membunuh beliau kepada.

{2:25} juga Raja Pesuruhjaya, yang dipaksa

lelaki untuk berkorban, beliau dibunuh pada masa itu, dan kepada dia

ditarik ke bawah.

{2:26} dengan demikian dinyatakan beliau Chairman undang-undang Allah seperti sebagai

Phinees pula kepada Zambri anak Salom.

{2:27} Mattathias dan menangis seluruh bandar dengan satu suara lantang, berkata, sesiapa yang tekun undang-undang, dan

maintaineth perjanjian, biarlah dia ikut saya.

{2:28} maka beliau dan anaknya melarikan diri ke gunung-gunung, dan kiri

Semua yang mereka pernah di bandar.

{2:29} kemudian ramai yang dicari keadilan dan penghakiman pergi ke gurun, bagimu tiada:

{2:30} kedua-dua mereka, dan anak-anak mereka, dan isteri-isteri mereka; dan

lembu mereka; kerana kesusahan yang menimpa bertambah sakit kepada mereka.

{2:31} sekarang Bilakah diceritakan hamba-hamba Raja, dan tuan rumah yang di Jerusalem, di bandar David, bahawa sesetengah

lelaki, yang telah melanggar ketetapan Raja, sudah

turun ke tempat-tempat rahsia di gurun,

{2:32} mereka diteruskan selepas mereka sebilangan besar, dan setelah mengatasi mereka, mereka berkhemah terhadap mereka, dan

dibuat memerangi mereka pada hari hari Sabat.

{2:33} dan mereka berkata kepada mereka, biarlah apa yang kamu telah

sehingga mencukupi; melanda, dan Adakah mengikut yang



ketetapan Raja, dan kamu akan hidup.

{2:34} tetapi mereka berkata, kita tidak akan sampai ke hadapan, tidak akan

kita lakukan ketetapan Raja, untuk profane hari hari Sabat.

{2:35} begitu maka mereka memberi mereka dalam pertempuran dengan kelajuan semua.

{2:36} mereka menjawab mereka tidak howbeit, tidak membuang mereka

bersembunyi di tempat-tempat di mana mereka meletakkan batu pada mereka, mahupun berhenti;

{2:37} tetapi berkata, marilah kita mati semua di innocency kami: syurga

dan bumi akan menjadi saksi bagi kami, kamu meletakkan kami mati

salahnya.

{2:38} sehingga mereka meningkat terhadap mereka dalam pertempuran terakhir di

hari Sabat, dan mereka membunuh mereka, dengan isteri dan anak-anak mereka

dan lembu mereka, dengan jumlah ribuan orang.

{2:39} sekarang Bilakah Mattathias dan kawan-kawannya memahami

iaitu, mereka mourned mereka betul-betul sakit.

{2:40} dan salah seorang daripada mereka berkata kepada yang lain, jika kita semua sebagai

saudara-saudara kami yang telah dilakukan, dan berjuang bukan untuk kami hidup dan undang-undang

terhadap heathen, mereka akan sekarang cepat akar kita daripada yang

bumi.

{2:41} pada masa itu kerana itu mereka memerintah pemansuhan, berkata,

Sesiapa akan datang untuk membuat pertempuran dengan kami pada hari Sabat

hari, kami akan berjuang terhadapnya; tidak akan kita mati sekali, sebagai kami

saudara-saudara yang telah mati dibunuh im tempat-tempat rahsia.

{2:42} kemudian datang tiada Allah sebuah syarikat

Assideans yang Maha Kuasa kaum Israel, walaupun semua seperti

telah secara sukarela ditujukan kepada undang-undang.

{2:43} juga semua mereka yang melarikan diri untuk menyertai penindasan

diri kepada mereka, dan yang tinggal kepada mereka.

{2:44} sehingga mereka menyertai Tentera mereka, dan smote orang-orang yang berdosa

dalam kemarahan mereka, dan orang-orang yang zalim dalam kemurkaan mereka: tetapi yang lain

melarikan diri ke heathen untuk succour.

{2:45} kemudian Mattathias dan kawan-kawannya pergi sepanjang kira-kira,

dan ditarik ke bawah altars di:

{2:46} dan kanak-kanak apa soever mereka ditemui dalam masa yang

Pantai Israel berukur, orang-orang yang mereka sudah khatan gagah berani.

{2:47} mereka diteruskan juga selepas lelaki bangga, dan kerja-kerja meraih tangan mereka.

{2:48} supaya mereka pulih undang-undang daripada syarikat yang

Bangsa-bangsa lain, dan daripada sisi Raja-Raja, kedua-duanya dialami mereka

orang yang berdosa kepada kemenangan.

{2:49} sekarang Bilakah masa yang menarik berhampiran Mattathias itu

patut mati, beliau berkata kepada anaknya, kini telah kebanggaan dan

menegur mendapat kekuatan, dan masa kemusnahan, dan kemurkaan dari kemarahan:

### **Laman Maccabees 1 650**

{2:50} kini oleh kerana itu, anak-anak saya, hendaklah kamu tekun bagi undang-undang,

dan memberikan hidup anda untuk mencabuli diperisterikan oleh bapa kamu.

{2:51} hubungi untuk mengingati Apakah perbuatan Datuk nenek kami lakukan dalam

masa mereka; Jadi kamu akan menerima penghormatan dan kekal nama.

{2:52} Abraham tidak dijumpai setia dalam godaan, dan ia yang ditohmahkan kepada-Nya untuk kebaikan?

{2:53} Yusuf pada zaman kesusahan itu disimpan di ketetapan dan dijadikan Tuhan Mesir.

{2:54} Phinees bapa kita menjadi tekun dan agar diperolehi perjanjian keimamatan yang kekal.

{2:55} Isa untuk memenuhi perkataan dibuat seorang Hakim dalam Israel.

{2:56} Caleb untuk membawa saksi di hadapan perhimpunan

menerima warisan tanah.

{2:57} David kerana lagi penyayang dimiliki takhta kingdom untuk selama-lamanya lembaran.

{2:58} Elias kerana tekun dan agar undang-undang adalah dimasukkan ke dalam syurga.

{2:59} Ananias, Azarias dan Misael, dengan beriman kepada telah diselamatkan dari api.

{2:60} Daniel untuk innocency beliau telah dihantar dari pihak mulut singa.

{2:61} dan sekali gus menimbangkan ye sepanjang semua peringkat umur, yang tidak ada yang berserah kepadanya akan dapat diatasi.

{2:62} takut tidak mahu kata-kata seorang lelaki berdosa: dirinya kemuliaan adalah tidak najis dan cacing.

{2:63} ke hari hendaklah boleh mengangkat dan untuk morrow dia hendaklah tidak ditemui, kerana beliau dikembalikan ke habuk beliau, dan beliau pemikiran datang ke apa-apa.

{2:64} Wherefore, ye anak-anak saya menjadi Perkasa dan shew

kamu lelaki bagi maksud undang-undang; bagi olehnya  
hendaklah kamu

memperolehi kemuliaan.

{2:65} dan tiba-tiba, saya tahu bahawa anda saudara Simon  
adalah satu

lelaki peguam, telinga memberikan kepada-Nya sentiasa: dia  
hendaklah yang

bapa kepada kamu.

{2:66} untuk Judas Maccabeus, dia telah menjadi kuat dan

kuat, walaupun dari mudanya sehingga: biarlah dia menjadi  
Kapten anda, dan

melawan pertempuran kaum.

{2:67} mengambil juga kepada kamu semua orang-orang yang  
mematuhi undang-undang,

dan membalas dendam kamu yang salah orang.

{2:68} membalas heathen ini, dan mengambil iktibar kepada

Perintah-perintah undang-undang.

{2:69} sehingga beliau diberkati mereka, dan telah dikumpul  
dengan

Datuk nenek.

{2:70} dan beliau meninggal dunia di dalam seratus empat  
puluh dan tahun keenam,

dan anak-anak lelakinya mengebumikannya dalam sepulchres  
bapa beliau pada

Modin, dan Israel semua dibuat besar merintah kepadanya.

{3:1} maka anaknya Judas, dipanggil Maccabeus, yang  
meningkat pada

bagi pihak dirinya.

{3:2} dan semua saudara-saudara beliau membantunya, dan  
begitu juga semua mereka

yang diadakan bersama bapanya, dan mereka berjuang dengan  
keceriaan

pertempuran Israel.

{3:3} begitu dia gat Nya orang penghormatan, dan meletakkan  
di atas yang

dipakainya sebagai gergasi, dan girt abah-abah seakan  
peperangan beliau tentang

kepadanya, dan dia membuat pertempuran, melindungi tuan  
rumah dengan pedang.

{3:4} dalam tindakan beliau beliau adalah seperti singa, dan  
seperti singa whelp

gemuruh untuk pemangsa.

{3:5} untuk menggelarkan orang yang zalim itu, dan meminta  
mereka keluar,

dibakar sehingga orang-orang yang vexed rakyatnya.

{3:6} wherefore orang yang zalim itu, menurun kerana takut kepadanya, dan

Semua pekerja yang zalim telah bermasalah, kerana Keselamatan

meraih tangan.

{3:7} dia Dukacita juga Raja-Raja banyak, dan jadikan Jacob gembira

dengan tindakan-tindakan beliau, dan peringatan Baginda dikurniakan selama-lamanya.

Moreover {3:8} dia pergi ke bandar Juda, memusnahkan mereka derhaka, dan berpaling murka dari Israel:

{3:9} supaya Baginda terkenal kepada bahagian penuh di bumi, dan dia menerima Allah seperti sedia binasa.

{3:10} kemudian Apollonius dihimpunkan di bangsa-bangsa lain, dan sejumlah besar daripada Samaria, untuk menentang Israel.

{3:11} perkara yang apabila dilihat Judas, beliau telah mengemukakan

untuk berjumpa dengannya, maka dia smote dia dan membunuh dia: ramai juga

jatuh terbunuh, tetapi yang lain melarikan diri.



{3:12} karena Judas telah mengambil harta mereka, dan Apollonius'

pedang juga, dan dengannya dia berjuang sepanjang hayatnya panjang.

{3:13} kini apabila Seron, Putera tentera Syria

mendengar mengatakan bahawa Judas telah berkumpul Allah pelbagai dan

Syarikat orang yang beriman untuk keluar dengan dia untuk perang;

{3:14} dia berkata, saya akan mendapatkan saya nama dan menerima di dalam

Syarikat; kerana saya akan pergi berjuang dengan Judas dan mereka yang akan

dengan dia, yang menghina Raja ketetapan.

{3:15} sehingga dia menjadikan dia bersedia untuk naik, dan tiada pergi

dengannya sejumlah besar derhaka untuk membantu beliau, dan untuk

boleh menuntut anak-anak Israel.

{3:16} dan Bilakah dia datang dekat dengan berterusan sehingga daripada

Bethhoron, Judas pergi keluar untuk berjumpa dengannya dengan sedikit

Syarikat:

{3:17} yang, apabila mereka melihat tuan rumah akan datang untuk memenuhi

mereka, berkata kepada Judas, bagaimana kita akan mampu menjadi maklum balas,

berjuang menentang begitu besar pelbagai dan begitu kuat, kita melihat

Adakah sedia untuk pengsan dengan puasa sepanjang hari ini?

{3:18} kepada siapakah Judas menjawab, ia adalah tidak keras bagi kebanyakan orang untuk menutup di tangan sedikit; dan dengan itu

Tuhan syurga ia adalah apa yang memberi dengan sebilangan besar,

atau sebuah syarikat kecil:

{3:19} untuk kemenangan dalam pertempuran standeth tidak di dalam

pelbagai untuk tuan rumah; tetapi kekuatan Suci dari syurga.

### **Maccabees 651 Laman 1**

{3:20} mereka datang terhadap kami dalam banyak kebanggaan dan zalim

untuk memusnahkan kita, dan isteri-isteri kami dan anak-anak, dan untuk merosakkan kita:

{3:21} tetapi kita berjuang untuk kehidupan kita dan undang-undang kami.

{3:22} wherefore Tuhan sendiri akan menggulingkan mereka sebelum muka kita: dan bagi kamu, hendaklah kamu tidak takut kepada mereka.

{3:23} kini sebaik sahaja beliau telah berhenti bercakap, dia melompat

tiba-tiba atas mereka, dan jadi Seron dan tuan rumah beliau digulingkan di hadapannya.

{3:24} dan mereka diusahakan mereka dari berterusan turun daripada

Bethhoron kepada yang mana kosong, telah dibunuh kira-kira lapan

ratus lelaki daripada mereka; dan saki-baki yang melarikan diri ke tanah

Philistines.

{3:25} kemudian mula takut Judas dan saudara-saudara beliau, dan

yang kritikal besar melebihi, jatuh atas Pertubuhan Bangsa-bangsa yang bulat

tentang mereka:

{3:26} demikian rupa kerana kemasyhuran beliau datang kepada Raja, dan semua

negara-negara bercakap daripada pertempuran Judas.

{3:27} sekarang Bilakah Raja Antiochus mendengar perkara-perkara ini, beliau

penuh kemarahan: wherefore beliau dihantar dan berkumpul bersama-sama semua kuasa-kuasa alam, malah sangat kuat tentera.

{3:28} beliau dibuka juga beliau menghargai dan memberi tenteranya

membayar untuk setahun, pemerintah mereka akan siap whensoever

dia harus memerlukannya.

{3:29} Walau bagaimanapun, Bilakah beliau melihat bahawa wang itu

Khazanah yang gagal dan penghormatan dalam negara telah kecil, kerana pertelingkahan dan wabak, beliau telah

dibawa atas tanah dalam mengambil undang-undang yang telah

telah lama masa;

{3:30} dia takut bahawa dia tidak harus mampu menanggung di mengenakan apa-apa lagi, mahupun untuk mendapatkan Hadiah sedemikian memberi begitu

direktor seperti yang beliau lakukan sebelum: kerana dia mempunyai ramai sekali di atas yang

Raja-Raja yang berada di hadapannya.

{3:31} wherefore, bingung sangat dalam fikirannya, dia berazam untuk pergi kepada Parsi, sana untuk mengambil bayaran daripada pihak negara, dan untuk mengumpul banyak wang.

{3:32} jadi dia meninggalkan Lysias, seorang bangsawan dan salah satu yang

darah Diraja, untuk menyelia hal-ehwal Raja dari Sungai

Sungai Euphrates kepada sempadan Mesir:

{3:33} dan untuk membesarkan anaknya Antiochus, sehingga dia datang

sekali lagi.

{3:34} lebih-lebih lagi beliau menyampaikan kepadanya separuh Nya

Angkatan Tentera, dan Gajah, dan memberinya caj bagi tiap-tiap sesuatu

bahawa dia akan mempunyai dilakukan, seperti juga mengenai mereka yang dwelt

Juda dan Jerusalem:

{3:35} untuk wit, bahawa dia perlu menghantar askar untuk menentang mereka,

untuk memusnahkan dan akar keluar kekuatan Israel, dan

sisanya Baitulmuqaddis, dan untuk mengambil peringatan mereka dari

tempat itu;

{3:36} dan bahawa dia perlu membuat orang yang tidak dikenali dalam semua mereka

kuarters, dan membahagikan tanah mereka oleh banyak.

{3:37} jadi Raja mengambil separuh tentera yang

kekal, dan berlepas dari Antioch, bandar Diraja, di

ratus empat puluh dan ketujuh tahun; dan setelah lulus Sungai

Sungai Euphrates, dia pergi melalui negara-negara yang tinggi.

{3:38} maka Lysias memilih Ptolemee anak

Orang-orang besar yang Dorymenes, Nicanor dan Gorgias, yang dalam

rakan-rakan King's:

{3:39} dan dengannya dia menghantar empat puluh ribu footmen,

dan tujuh ribu berkuda, untuk pergi ke tanah Juda,

dan untuk memusnahkannya, seperti yang diperintahkan Raja.

{3:40} sehingga mereka pergi keluar dengan semua kuasa mereka, serta datang

dan nada oleh Emmaus di tempat biasa.

{3:41} dan peniaga-peniaga negara, pendengaran yang

kemasyhuran mereka, mengambil Perak dan emas yang banyak, dengan

hamba-hamba, dan datang ke kem ini untuk membeli anak-anak

Israel bagi hamba: kuasa juga Syria dan tanah yang

Philistines menyertai diri mereka kepada mereka.

{3:42} sekarang Bilakah Judas dan saudara-saudara beliau melihat bahawa

Pengarah telah didarab, dan bahawa kuasa-kuasa pula encamp diri dalam sempadan mereka: kerana mereka tahu bagaimana Raja telah

diberikan ketetapan untuk memusnahkan orang-orang, dan benar-benar

memansuhkan mereka;

{3:43} mereka berkata satu sama lain, marilah kita ambil semula dengan

reput nasib rakyat kita, dan marilah kita berjuang untuk kami orang dan tempat berehat.

{3:44} maka adalah perhimpunan berkumpul bersama-sama, yang

mereka mungkin tidak bersedia untuk pertempuran, dan bahawa mereka mungkin berdoa, dan

meminta belas kasihan dan belas kasihan.

{3:45} kini Jerusalem lay tidak sah sebagai sebuah gurun,  
Jadilah

Tiada seorang pun daripada anaknya yang masuk atau keluar:  
Santuari itu juga

adalah Keberahian down, dan orang-orang asing yang disimpan  
tahan kuat; dalam

heathen telah mereka tinggal di tempat itu; dan kegembiraan  
yang telah diambil

dari Jacob dan paip dengan kecapi berhenti.

{3:46} wherefore orang-orang Israel telah dipasang sendiri

bersama-sama, dan datang ke Maspha, over against  
Jerusalem; bagi

dalam Maspha adalah tempat di mana mereka berdoa  
aforetime di

Israel.

{3:47} maka mereka berpuasa hari itu, dan meletakkan di atas  
sackcloth,

dan membuang abu mayat atas kepala mereka, dan menyewa  
pakaian mereka,

{3:48} dan dibentangkan membuka buku undang-undang, mana  
yang

heathen telah dihasratkan untuk cat bandingan imej mereka.

{3:49} mereka juga membawa pakaian para Imam, dan



firstfruits, dan zakat ini: dan Nazarites itu mereka yang dikacau, yang telah dicapai hari mereka.

{3:50} kemudian menangis mereka dengan dengan suara yang lantang ke arah syurga,

berkata, apa yang kita akan lakukan dengan ini dan ke manakah akan kita

membawa mereka jauh?

{3:51} sanctuary Mu Keberahian turun dan mencabuli barang, dan Imam Mu dalam darah haid, dan membawa rendah.

{3:52} dan lo, heathen yang telah dipasang bersama-sama menentang

kami hendak membinasakan kami: perkara-perkara yang mereka bayangkan terhadap kami, engkau

knowest.

{3:53} bagaimana kita akan mampu untuk berdiri menentang mereka, kecuali

engkau, Ya Allah, boleh membantu kami?

### **Laman Maccabees 1 652**

{3:54} kemudian terdengar mereka dengan trompet dan menangis dengan satu

suara lantang.

{3:55} dan selepas Judas ini kerana Kapten ke atas dalam

orang, malah Kapten ke atas beribu-ribu, dan lebih beratus-ratus,

dan lebih dizaman, dan lebih berpuluh-puluh.

{3:56} tetapi bagi apa-apa kerana telah membina rumah-rumah, atau telah

betrothed isteri, atau telah menanam anggur, atau telah

takut, dia orang-orang yang diperintahkan bahawa mereka harus kembali, setiap

lelaki untuk rumah sendiri, mengikut undang-undang.

{3:57} jadi kem tersebut dikeluarkan, dan disampaikan atas Selatan

sisi Emmaus.

{3:58} dan Judas berkata, melengkapkan diri kamu sendiri, dan menjadi Perkasa

lelaki, dan lihat yang kamu ada dalam kesediaan terhadap waktu pagi,

bahawa kamu mungkin berjuang dengan negara-negara ini, yang telah dipasang

bersama-sama dengan kita untuk menghancurkan kita dan hidupan kita:

{3:59} kerana ia adalah lebih baik jika kita mati dalam pertempuran, daripada untuk tiba-tiba

bencana orang kami dan Santuari kami.

{3:60} Walau bagaimanapun, sebagai kehendak Tuhan yang ada di langit, maka

Biarlah dia lakukan.

{4:1} kemudian mengambil footmen Gorgias lima ribu, dan ribu berkuda terbaik, dan dikeluarkan dari dalam

Kem malam;

{4:2} akhir beliau mungkin tergesa-gesa di atas dalam kem yang Orang-orang Yahudi, dan smite mereka tiba-tiba. Dan orang-orang dari Kubu

adalah panduan beliau.

{4:3} kini apabila Judas mendengar daripadanya dia dikeluarkan,

dan lelaki Perkasa dengan dia, bahawa beliau mungkin smite di king's

Tentera yang di Emmaus,

{4:4} sementara belum Tentera telah tersebar dari dalam

Kem.

{4:5} pada musim min datang Gorgias malam ke dalam

Kem daripada Judas: dan apabila dia mendapati lelaki tidak ada, dia cuba

mereka di pergunungan: untuk berkata beliau, Felo ini melarikan diri dari

kami

{4:6} tetapi seberapa segera kerana ia adalah hari, Judas shewed dirinya di

biasa dengan 3 ribu orang lelaki, yang Walau bagaimanapun telah

perisai mahupun pedang kepada minda mereka.

{4:7} dan mereka melihat di kem heathen, bahawa ia adalah

pusingan yang kuat dan juga memiliki, dan tidak mengetahuinya mengenai dengan

berkuda; dan ini adalah pakar perang.

{4:8} kemudian berkata Judas kepada orang-orang yang bersama dengannya, semuanya, takut

kamu tidak mereka menjadi tidak hendaklah kamu takut kepada mereka.

{4:9} ingat bagaimana Datuk nenek kami telah dihantar di dalam

Laut merah, apabila dikejar Firaun mereka dengan tentera.

{4:10} kini oleh kerana itu Marilah kita menangis kepada syurga, jika

peradventure Tuhan yang telah diberi rahmat kepada kami, dan ingat perjanjian Datuk nenek kami, dan memusnahkan hos ini sebelum muka kita hari ini:

{4:11} bahawa supaya semua heathen mungkin tahu bahawa ada satu

yang delivereth dan saveth Israel.

{4:12} maka orang-orang asing ditarik balik sehingga mata mereka, dan melihat

mereka datang over against mereka.

{4:13} wherefore mereka pergi keluar dari kem untuk pertempuran; tetapi

mereka yang dengan Judas kedengaran trompet mereka.

{4:14} sehingga mereka menyertai pertempuran, dan oleh kerana heathen yang

discomfited melarikan diri ke Dataran itu.

{4:15} Howbeit semua yang hindmost daripada mereka telah dibunuh dengan

pedang: untuk mereka dikejar mereka kepada Gazera, dan kepada yang

Dataran Idumea, dan Azotus, dan Jamnia, supaya tiada

telah dibunuh mereka setelah lelaki 3 ribu orang.

{4:16} ini dilakukan, Judas kembali lagi dengan tuan rumah beliau dari

mengikuti mereka,

{4:17} dan berkata kepada orang ramai, tidak tamak untuk merosakkan yang

inasmuch kerana terdapat pertempuran sebelum kita,  
{4:18} dan Gorgias dan tuan rumah beliau berada di sini yang kami di dalam

Gunung: tetapi berdiri ye sekarang terhadap musuh-musuh kami, dan

mengatasinya, dan selepas ini kamu berani boleh mengambil harta rampasan.

{4:19} sebagai Judas adalah lagi bercakap ini kata-kata, tiada kelihatan sebahagian daripada mereka mencari dari Gunung:

{4:20} yang Bilakah mereka dilihat bahawa orang-orang Yahudi telah meletakkan

mereka menjadi tuan rumah kepada penerbangan dan telah membakar khemah-khemah; bagi asap

yang dilihat diisytiharkan perbuatan:

{4:21} ketika itu mereka dilihat perkara-perkara ini, mereka takut sakit, dan juga melihat pengacara Judas di dalam

biasa yang bersedia untuk berjuang,

{4:22} mereka melarikan diri dari setiap satu ke tanah daripada orang yang tidak dikenali.

{4:23} kemudian Judas dikembalikan kepada merosakkan khemah-khemah, di mana mereka

mendapat banyak emas, dan Perak, dan biru sutera, dan ungu daripada yang

laut, dan kekayaan yang besar.

{4:24} selepas ini mereka pergi ke rumah, dan menyanyikan sebuah lagu

kesyukuran, dan memuji Tuhan di syurga: kerana ianya baik, kerana bersabar, rahmat selama-lamanya.

{4:25} Thus Israel mempunyai pembebasan besar hari itu.

{4:26} kini datang semua orang-orang asing yang telah melarikan diri dan

memberitahu Lysias apa yang telah berlaku:

{4:27} yang, apabila dia mendengar daripadanya, adalah tertunduk dan

digalakkan, kerana kedua perkara tersebut kerana dia akan

dilakukan kepada Israel, mahupun perkara-perkara seperti Raja telah menitahkan

Dia telah datang ke Pas.

{4:28} tahun akan datang berikutan itu Lysias yang dikumpul

threescore bersama seribu lelaki pilihan kaki, dan lima

seribu berkuda, bahawa beliau mungkin menundukkan mereka.

{4:29} sehingga mereka datang ke Idumea, dan khemah-khemah mereka yang disampaikan

pada Bethsura, dan Judas bertemu mereka dengan sepuluh ribu orang.

{4:30} dan apabila dilihatnya tentera yang kuat, beliau pun berdoa dan

Seni tersebut, Berbahagialah engkau, Wahai pula Israel, yang menyekatmu daripada menyekat

keganasan lelaki Perkasa dengan tangan hamba Mu

Daud, dan gvest tuan rumah orang yang tidak dikenali ke tangan daripada

Jonathan anak kepada Saul, dan armourbearer beliau;

{4:31} shut up tentera ini di tangan engkau orang Israel,

dan biarkanlah mereka tertunduk dalam kuasa dan berkuda mereka:

### **Maccabees 653 Laman 1**

{4:32} menjadikan mereka tiada keberanian, dan menyebabkan pihak

keberanian mereka kekuatan untuk jatuh jauhnya, dan biarkan mereka quake pada

kebinasaan mereka:

{4:33} mengusirkan mereka dengan pedang mereka yang suka

(wahai Muhammad), dan janganlah semua orang-orang yang tahu nama-Mu memuji (wahai Muhammad) dengan

kesyukuran.

{4:34} sehingga mereka menyertai pertempuran; dan tiada telah dibunuh di dalam



tuan rumah Lysias kira-kira lima ribu orang, bahkan sebelum mereka

mereka telah dibunuh.

{4:35} kini apabila melihat Lysias meletakkan tenteranya untuk penerbangan, dan

manliness Judas' askar, dan bagaimana mereka telah bersedia

sama ada hidup atau mati gagah berani, beliau pergi ke Antiochia, dan

berkumpul bersama-sama sebuah syarikat orang yang tidak dikenali, dan setelah membuat

tenteranya lebih besar daripada itu, beliau purposed datang sekali lagi ke dalam

Judea.

{4:36} kemudian berkata Judas dan saudara-saudara beliau, mata memandang, kami

musuh-musuh akan discomfited: Marilah kita pergi membersihkan dan

mendedikasikan Santuari itu.

{4:37} atas ini semua tuan rumah dipasang sendiri

bersama-sama, dan naik ke gunung Sion.

{4:38} dan apabila mereka melihat tempat berehat sepi, dan mazbah mencabuli barang, dan pintu-pintu yang dibakar, dan pokok-pokok renek yang tumbuh

di Mahkamah seperti dalam hutan atau di salah satu gunung,  
Ya,

dan para Imam chambers ditarik ke bawah;

{4:39} mereka menyewa pakaian mereka, dan membuat besar  
merintih dan pelakon Abu atas kepala mereka,

{4:40} dan jatuh ke bawah rata ke tanah atas muka mereka,  
bertiup penggera dengan trompet dan menangis ke arah  
syurga.

{4:41} kemudian Judas dilantik orang-orang tertentu untuk  
menentang

orang-orang yang berada dalam kubu, sehingga beliau telah  
dibersihkan dengan

Sanctuary.

{4:42} sehingga beliau memilih Imam blameless perbualan,  
seperti mempunyai keseronokan dalam undang-undang:

{4:43} yang dibersihkan sanctuary, dan keluar terdedah di  
Batu defiled ke tempat yang kotor.

{4:44}-bila kerana mereka berjumpa apa yang harus dilakukan  
dalam

mazbah burnt bersantai, yang mencabuli barang;

{4:45} mereka fikir ia terbaik untuk menariknya turun, kalau-  
kalau ia harus

menjadi penghinaan kepada mereka, kerana heathen yang telah defiled ia:

Karena mereka ditarik ke bawah,

{4:46} dan dibaringkan batu-batu di Gunung ini

Kuil di tempat yang selesa, sehingga tidak sepatutnya seorang

Nabi kepada shew Apakah yang perlu dilakukan dengan mereka.

{4:47} maka mereka mengambil batu-batu yang keseluruhan mengikut undang-undang,

dan dibina mazbah yang baru mengikut bekas;

{4:48} dan tempat berehat, dan perkara-perkara yang

dalam tempoh kuil, dan hallowed Mahkamah.

{4:49} mereka juga membuat kapal baru yang Suci, dan ke dalam

Kuil mereka membawa candlestick ini, dan kepada dibakar persembahan, dan Kemenyan dan jadual.

{4:50} dan kepada mereka dibakar Kemenyan, dan

lampu yang atas candlestick yang mereka menyala, bahawa mereka

mungkin memberikan cahaya di kuil.

{4:51} tambahan pula mereka menetapkan roti atas meja, dan

tersebar tudung itu, dan selesai semua kerja-kerja yang mereka

telah mula membuat.

{4:52} kini pada 5 dan 20 haribulan yang kesembilan bulan, yang dipanggil bulan Casleu, dalam seratus empat puluh dan kelapan tahun, ia meningkat betimes pada waktu pagi,

{4:53} dan ditawarkan pengorbanan menurut undang-undang atas

mazbah baru burnt bersantai, yang mereka telah.

{4:54} lihat, apakah masa dan hari apa heathen yang telah mencabuli barang, malah yang ia bermatlamat dengan lagu-lagu, dan

citherns, dan harpa dan paluan.

{4:55} maka semua orang jatuh atas muka mereka, menyembah dan memuji Allah syurga, yang telah memberi mereka kejayaan yang cemerlang.

{4:56} maka mereka memelihara dedikasi di altar lapan hari dan persembahan burnt ditawarkan dengan gladness, dan mengorbankan pengorbanan pembebasan dan pujian.

{4:57} mereka decked juga di barisan hadapan kuil dengan Mahkota emas, dan dengan perisai; dan pintu-pintu dan

Kamar mereka diperbaharui, dan digantung pintu kepada mereka.

{4:58} itu berada di sana gladness yang amat besar antara yang orang, untuk itu penghinaan dari heathen yang telah dimasukkan ke kaki.

{4:59} lebih-lebih lagi Judas dan saudara-saudara beliau dengan keseluruhan

Jemaah Israel wajihkan, yang hari-hari yang

dedikasi kepada hendaklah disimpan pada musim mereka daripada

tahun ke tahun dengan ruang lapan hari, daripada lima dan hari kedua puluh bulan Casleu, mirth dengan gladness.

{4:60} pada ketika itu juga mereka yang builded sehingga Sion gunung

dengan dinding tinggi dan kuat Menara bulat kira-kira, kalau-kalau di

Bangsa-bangsa lain perlu datang dan bunga turun seperti yang mereka telah lakukan

sebelum.

{4:61} dan mereka menetapkan tiada garrison untuk melakukannya, dan

Bethsura berkubu untuk mempertahankannya; bahawa orang itu mungkin mempunyai

pembelaan terhadap Idumea.

{5:1} sekarang Bilakah Pertubuhan Bangsa-bangsa bulat tentang mendengar bahawa yang

mazbah dibina dan Santuari itu diperbaharui seperti sebelum ini, ia

displeased mereka sangat.

{5:2} wherefore mereka berfikir untuk memusnahkan generasi

Jacob yang antaranya, dan sesudah itu mereka mula

bunuhlah dan memusnahkan orang-orang.

{5:3} kemudian Judas berjuang terhadap anak-anak Esau dalam

Idumea di Arabattine Bahasa Melayu, kerana mereka dikepung Fuko: dan dia

memberi mereka menggulingkan yang hebat, dan awalan keberanian mereka, dan

mengambil harta mereka.

{5:4} juga dia teringat untuk kecederaan kanak-kanak

Kacang yang telah jerat yang dan kesalahan kepada orang-orang,

kerana mereka meletakkan di tunggu bagi mereka dengan cara.

{5:5} dia menutup mereka itu di Menara, dan

encamped terhadap mereka, dan telah hancurkan, mereka dan

dibakar Menara tempat itu dengan api, dan semua yang telah

## Laman Maccabees 1 654

di dalamnya.

{5:6} Afterward beliau lulus kepada anak-anak

Ammon, di mana beliau mendapati kuasa yang Maha Kuasa,  
dan orang-orang banyak,

dengan Timotheus Kapten mereka.

{5:7} supaya beliau berjuang banyak pertempuran dengan  
mereka, sehingga panjang lebar

mereka telah discomfited sebelum dia; dan dia smote mereka.

{5:8} dan Bilakah beliau telah mengambil Jazar, dengan bandar-  
bandar

dimiliki oleh dengannya, beliau kembali ke Judea.

{5:9} maka heathen yang berada di Galaad yang dipasang

diri mereka bersama-sama menentang orang-orang Israel yang  
telah mereka

suku yang lalu, untuk membinasakan mereka; tetapi mereka  
melarikan diri ke Kubu daripada

Dathema.

{5:10} dan dihantar surat kepada Judas dan saudara-saudara  
beliau, yang

heathen yang bulat mengenai kami akan berkumpul bersama-  
sama

terhadap kami untuk memusnahkan kita:

{5:11} dan mereka bersedia untuk datang dan mengambil masa yang

Kubu whereunto kami akan lari, Timotheus yang menjadi Kapten

tuan rumah mereka.

{5:12} datang kini oleh kerana itu, dan selamatkanlah kami daripada mereka

tangan, kerana ramai di antara kita akan dibunuh:

{5:13} Ya, Semua kami saudara-saudara yang berada di tempat

Tobie dimasukkan mati: isteri-isteri mereka dan anak-anak mereka juga

mereka telah dibawa lari amil dan ditanggung barangan mereka;

dan mereka telah binasakan terdapat kira-kira seribu lelaki.

{5:14} manakala Surat-surat ini telah membaca lagi, tiba-tiba, tiada

datang Rasul-rasul lain dari Galilee dengan pakaian mereka yang menyewa,

yang dilaporkan pada bijaksana ini,

{5:15} dan berkata, mereka Ptolemais, dan Tyrus, dan

Sidon dan Galilee semua bangsa-bangsa lain, telah dipasang



bersama-sama terhadap kami untuk mengambil kami.

{5:16} sekarang Bilakah Judas dan orang yang mendengar ini kata-kata, tiada dipasang sebuah Jemaah yang besar bersama-sama, untuk

rujuk kepada apa yang mereka harus lakukan untuk saudara-saudara mereka, yang telah

masalah, dan di zaman mereka.

{5:17} kemudian berkata Judas kepada Simon saudaranya, pilih engkau keluar lelaki, dan pergi dan menyampaikan engkau saudara-saudara yang berada di dalam

Galilea, bagi saya dan Jonathan abang saya akan pergi ke dalam negara Galaad.

{5:18} jadi dia meninggalkan Joseph anak Zacharias, dan Azarias, Kapten rakyat, dengan peninggalan tuan rumah di Judea untuk menyimpannya.

{5:19} kepada siapa dia memberi ketetapan, berkata, mengambil

Ye pertuduhan itu orang ini, dan lihat yang kamu membuat tidak peperangan

terhadap heathen sehingga masa kami datang lagi.

{5:20} kini kepada Simon diberi tiga ribu orang

untuk pergi ke Galilee, dan kepada Judas lapan ribu manusia untuk

negara Galaad.

{5:21} kemudian menceburi Simon Galilea, di mana beliau berjuang

banyak pertempuran dengan heathen, supaya heathen yang telah

discomfited olehnya.

{5:22} dan menggelarkan mereka kepada pintu Ptolemais;

dan tiada telah dibunuh di heathen kira-kira tiga ribu

lelaki, yang harta rampasan yang dia telah mengambil.

{5:23} dan orang-orang yang telah di Galilea, dan di Arbattis,

dengan isteri-isteri mereka dan anak-anak mereka, dan apa yang mereka telah

mengambil dia jauh dengan dia, dan membawa mereka ke Judea dengan

kegembiraan yang besar.

{5:24} Judas Maccabeus juga dan saudaranya Jonathan

pergi ke Jordan, dan menjelajah tiga hari perjalanan di dalam gurun,

{5:25} di mana mereka bertemu dengan Nabathites, yang datang

kepada mereka dengan cara yang peaceable, dan memberitahu mereka segala sesuatu

yang telah berlaku kepada saudara-saudara mereka di tanah Galaad:

{5:26} dan berapa bahawa ramai daripada mereka telah menutup pintu masuk

Bosora, dan Bosor, dan Alema, Casphor, Maked, dan

Carnaim; Semua Bandar-bandar ini yang kuat dan hebat:

{5:27} dan bahawa mereka telah menutup di seluruh bandar-bandar

negara Galaad, dan bahawa terhadap kepada morrow mereka telah dilantik untuk membawa tuan rumah mereka terhadap kubu-kubu, dan untuk

membawa mereka, dan untuk memusnahkan mereka semua dalam satu hari.

{5:28} hereupon Judas dan pengacara Nya bertukar secara tiba-tiba dengan

Jalan Gurun kepada Bosora; dan apabila dia terpaksa

Beliau memenangi bandar, membunuh semua lelaki dengan pinggir dalam

pedang, dan mengambil semua harta mereka, dan dibakar dengan api, bandar

{5:29} dari mana beliau dipenuhi dengan malam, dan pergi hingga

Dia datang ke Kubu.

{5:30} dan betimes pada waktu pagi mereka melihat ke atas, dan,

tiba-tiba, ada orang yang tidak terkira banyaknya faedah tangga dan lain-lain enjin perang, untuk mengambil kubu: bagi mereka di zaman mereka.

{5:31} Judas yang ketika itu menyaksikan bahawa pertempuran adalah

bermula, dan bahawa menangis bandar naik ke syurga, dengan trompet, dan suara yang hebat,

{5:32} katanya kepada tuan rumah Nya, berjuang hari ini untuk anda

saudara-saudara.

{5:33} jadi dia pergi keluar di belakang mereka di tiga buah syarikat,

yang kedengaran trompet mereka, dan menangis dengan doa.

{5:34} kemudian tuan rumah Timotheus, mengetahui bahawa ia adalah

Maccabeus, melarikan diri dari dia: wherefore dia smote mereka dengan satu penyembelihan besar; supaya tiada terbunuh mereka hari itu kira-kira lapan ribu orang.

{5:35} ini dilakukan, Judas yang berpaling selain kepada Maspha; dan selepas

Beliau telah diserang itu dia telah mengambil dan membunuh semua lelaki di dalamnya,

menerima harta rampasan tersebut dan dibakar dengan api.

{5:36} dari thence pergi dia, dan mengambil Casphon, Maged, Bosor, dan lain-lain bandar-bandar di negara Galaad.

{5:37} selepas perkara-perkara ini dikumpul Timotheus lain tuan rumah dan encamped terhadap Raphon luar brook itu.

{5:38} jadi Judas dihantar lelaki espy tuan rumah, yang dibawa dia kata, berkata, Semua heathen yang menjadi bulat mengenai kami

dipasang kepada mereka, walaupun tuan rumah yang sangat besar.

{5:39} dia juga telah mengupah berbunyi untuk membantu mereka dan

mereka yang telah disampaikan khemah-khemah mereka melangkaui brook, bersedia untuk

datang dan memerangi kamu. Atas Judas ini pergi menemui

## **Maccabees 655 Laman 1**

mereka.

{5:40} Timotheus kemudian berkata kepada Kapten tuan rumah Nya,

Apabila Judas dan tuan rumah beliau datang berhampiran brook, jika dia lulus

lebih dahulu kepada kami, kami tidak akan mampu bertahan. bagi

Dia mightily akan diguna pakai terhadap kami:

{5:41} tetapi jika dia akan takut, dan kem luar yg kami akan pergi kepada-Nya, dan digunapakai terhadapnya.

{5:42} kini apabila Judas datang berhampiran di brook, beliau disebabkan

Ahli-ahli Taurat rakyat terus oleh brook di: kepada siapa

Beliau memberikan ketetapan, berkata, menderita tiada orang untuk kekal di

di kem, tetapi biarlah semua datang ke pertempuran.

{5:43} jadi dia pergi pertama ke atas kepada mereka, dan semua orang

selepas dia: kemudian semua yang heathen, yang discomfited sebelum

dia, membuang senjata mereka dan melarikan diri kepada kuil yang

ialah pada Carnaim.

{5:44} tetapi mereka mengambil bandar, dan kuil dengan dibakar

Semua yang berada di dalamnya. Oleh itu adalah Carnaim lemah, tidak

boleh mereka berdiri apa-apa lagi sebelum Judas.

{5:45} kemudian Judas berkumpul bersama-sama semua orang-orang Israel yang

telah di negara Galaad, dari sekurang-kurangnya kepada yang besar, bahkan isteri-isteri mereka, dan anak-anak mereka, dan barangan mereka,

tuan rumah sangat-sangat hebat, sehingga akhir mereka mungkin datang ke tanah

Judea.

{5:46} sekarang Bilakah mereka datang kepada Ephron, (ini adalah satu

Bandaraya yang hebat dengan cara yang seperti mereka harus pergi, sangat baik ditambah)

mereka tidak boleh berpaling daripadanya, sama ada pada tangan kanan atau

kiri, tetapi mesti perlu melalui tengah-tengah itu.

{5:47} maka mereka bandar menutup mereka keluar, dan berhenti

sehingga pintu-pintu dengan batu.

{5:48} whereupon Judas dihantar kepada mereka dalam peaceable

cara, berkata, marilah kita melalui tanah anda untuk pergi ke kami

negara sendiri, dan tiada seorang pun boleh melakukan anda apa-apa kecederaan; kami akan hanya

melalui berjalan kaki: howbeit mereka tidak akan membuka kepada-Nya.

{5:49} karena Judas diperintahkan menyeru supaya

dibuat sepanjang tuan rumah, bahawa setiap manusia harus legam Nya

khemah di tempat di mana beliau telah.

{5:50} jadi askar yang disampaikan, dan semua bandar di zaman

itu hari dan malam semua itu, hingga pada panjang bandar adalah

dihantar ke tangan beliau:

{5:51} yang kemudian membunuh semua lelaki dengan pinggir dalam

pedang, dan rased bandar, dan mengambil harta rampasan itu, dan



diluluskan melalui bandar ke atas mereka yang telah dibunuh.

{5:52} selepas ini pergi mereka ke Jordan ke besar

biasa sebelum Bethsan.

{5:53} Judas dan berkumpul bersama-sama orang-orang yang datang

di belakang, dan meneguhkan orang-orang sepanjang jalan melalui, sehingga

mereka datang ke tanah Judea.

{5:54} sehingga mereka pergi ke gunung Sion dengan kegembiraan dan

gladness, di mana mereka ditawarkan tawaran burnt, kerana tidak

salah seorang daripada mereka telah dibunuh sehingga mereka telah kembali dengan aman.

{5:55} kini masa Judas serta Jonathan berada di dalam

Tanah Galaad, dan Simon saudaranya di Galilea sebelum

Ptolemais,

{5:56} Yusuf anak kepada Kapten Zacharias, dan Azarias,

untuk garrisons, mendengar Perkasa perbuatan dan amal-amal yang seakan peperangan

yang mereka telah lakukan.

{5:57} wherefore mereka berkata, mari kita juga membuat kami nama,

dan pergi memerangi heathen yang bulat mengenai kami.

{5:58} apabila mereka telah menyerahkan bayaran kepada naginatanya

itu adalah dengan mereka, mereka pergi ke arah Jamnia.

{5:59} kemudian datang Gorgias dan orang-orangnya keluar dari bandar untuk

memerangi mereka.

{5:60} maka ia adalah, bahawa Yusuf dan Azaras diletakkan penerbangan, dan melanjutkan kepada sempadan Judea: dan tiada

telah dibunuh hari itu orang-orang Israel kira-kira dua seribu lelaki.

{5:61} Thus yang berada di sana menggulingkan yang besar antara yang

kanak-kanak Israel, kerana mereka tidak taat kepada

Judas dan saudara-saudara beliau, tetapi berfikir untuk melakukan beberapa perbuatan yang Perkasa.

{5:62} Moreover orang-orang yang datang bukan dari benih mereka,

tangan mana pembebasan diberikan kepada Israel.

{5:63} Howbeit manusia Judas dan saudara-saudara beliau telah amat terkenal di sisi semua Israel, dan semua yang heathen, wheresoever nama mereka terdengar

{5:64} demikian rupa kerana itu orang-orang berkumpul kepada mereka

dengan riang acclamations.

{5:65} selepas itu pergi Judas mengemukakan dengan saudara-saudara beliau, dan

menentang kanak-kanak Esau di muka bumi ke arah yang

Selatan, di mana beliau smote Hebron, dan bandar-bandar tersebut, dan

ditarik ke bawah Kubu itu, dan dibakar Menara daripadanya pusingan kira-kira.

{5:66} dari thence dia dibuang untuk pergi ke tanah tersebut Philistines, dan melewati Samaria.

{5:67} pada masa itu masa Imam tertentu, berkeinginan untuk shew mereka

keberanian, telah dibunuh dalam pertempuran, untuk itu mereka pergi untuk memerangi

unadvisedly.

{5:68} jadi Judas bertukar menjadi Azotus di tanah yang

Philistines, dan apabila beliau telah ditarik ke bawah altars mereka, dan

dirakam gambar ukiran mereka dengan api, dan rosak mereka Bandar-bandar, beliau kembali ke tanah Judea.

{6:1} tentang masa itu Raja Antiochus perjalanan melalui negara-negara tinggi mendengar berkata, Elymais itu di negara Persia adalah sebuah bandar yang amat terkenal dengan kekayaan, Perak, dan

emas;

{6:2} dan yang tiada di dalamnya sebuah kuil yang sangat kaya, mana

telah penutup emas, dan breastplates, dan perisai, yang

Alexander, anak kepada Philip, Raja Macedonia, yang memerintah

mula-mula antara Grecians, telah meninggalkan tiada.

{6:3} wherefore dia datang dan meminta untuk mengambil bandar, dan

makanan itu; tetapi dia tidak mampu, kerana mereka di bandar, mempunyai amaran daripadanya,

{6:4} Rose sehingga terhadapnya dalam pertempuran: jadi dia melarikan diri, dan

berlepas thence dengan darah haid yang hebat, dan kembali kepada

Babylon.

{6:5} Moreover tiada datang orang yang membawanya khabar gembira

### **Laman Maccabees 1 656**

kepada Parsi, bahawa tentera, yang menentang tanah

Judea, diletakkan untuk penerbangan:

{6:6} dan Lysias itu, yang telah mengemukakan pertama dengan besar

kuasa ini didorong jauhnya orang-orang Yahudi; dan bahawa mereka

dibuat kuat oleh perisai, dan kuasa, dan simpanan harta rampasan,

mana mereka telah mendapat tentera, mereka telah

musnah:

{6:7} juga bahawa mereka telah ditarik ke bawah kebencian,

Dia telah menubuhkan atas mazbah di Baitulmuqaddis, dan bahawa

mereka telah mengetahuinya mengenai Santuari itu dengan dinding yang tinggi, sebagai

sebelum ini, dan bandar Bethsura.

{6:8} kini apabila Raja mendengar kata-kata ini, baginda hairan dan sakit berpindah: mana dia ditetapkan dia.

apabila beliau katil dan jatuh sakit untuk kesedihan, kerana ia tidak

menimpa dirinya kerana dia mencari.

{6:9} dan tiada meneruskan hari banyak: kesedihan beliau ialah pernah semakin banyak, dan ia jadikan akaun bahawa dia harus mati.

{6:10} wherefore dia dipanggil untuk semua kawan-kawannya, dan berkata

kepada mereka, tidur itu pergi dari lombong mata, dan hati saya

faileth untuk rawatan sangat.

{6:11} dan saya fikir dengan sendiri, ke dalam kesusahan apa saya datang, dan betapa hebatnya banjir kesengsaraan ianya, mana

sekarang saya! kerana saya telah berjaya dan dikasihi dalam kuasa saya.

{6:12} tetapi sekarang saya masih ingat kejahatan yang saya lakukan pada

Jerusalem, dan bahawa saya mengambil semua kapal-kapal dari emas dan Perak

yang berada di dalamnya, dan dihantar untuk memusnahkan penduduk

Judea tanpa sebab.

{6:13} saya anggap oleh yang demikian yang ini menyebabkan ini

masalah akan datang kepada saya, dan, tiba-tiba, aku binasa melalui

kesedihan yang besar dalam sebuah negara yang pelik.

{6:14} kemudian dipanggil beliau untuk Philip, salah satu daripada kawan-kawannya, yang

Beliau dibuat pemerintah ke atas semua alam itu,

{6:15} dan memberinya Mahkota, dan jubahnya, dan beliau Signet, akhir beliau perlu membawa anaknya Antiochus, dan menyuburkan dirinya untuk kerajaan.

{6:16} jadi Raja Antiochus meninggal dunia tiada di dalam seratus empat puluh

dan tahun Kesembilan.

{6:17} sekarang Bilakah Lysias tahu bahawa Raja adalah mati, beliau

Sediakan Antiochus anaknya, yang beliau telah dibesarkan menjadi

muda, bagi memerintah dalam dirinya, dan namanya dia dipanggil Eupator.

{6:18} tentang perkara ini semasa mereka yang berada di Menara yang menutup

la merupakan pusingan tentang tempat berehat, dan berusaha sentiasa

menyakiti mereka, dan mengukuhkan heathen tersebut.

{6:19} karena Judas, purposing untuk membinasakan mereka, dipanggil semua orang bersama-sama untuk mengepung mereka.

{6:20} sehingga mereka datang bersama, dan mengepung mereka di dalam

ratus dan fiftieth tahun, dan dia kenderaan bagi tembakan dibuat.

terhadap mereka, dan lain-lain enjin.

{6:21} Howbeit sesetengah daripada mereka yang telah dikepung mendapat

sebagainya, kepada sesiapa yang menyertai sesetengah lelaki derhaka Israel

diri sendiri:

{6:22} dan mereka pergi kepada Raja, dan berkata, berapa lama

la akan ere engkau melaksanakan penghakiman, dan membalas dendam kami

saudara-saudara?



{6:23} kami telah bersedia untuk melayani bapa Mu, dan melakukan

kerana dia akan kami, dan untuk taat kepada perintah-perintah itu;

{6:24} untuk perjuangan yang mereka negara kita mengepung di

Menara, dan adalah terasing daripada kami: Selain itu seberapa banyak yang kita sebagai

mereka dapat cahaya pada mereka membunuh, dan rosak harta pusaka kita.

{6:25} tidak mempunyai mereka menghulur tangan mereka terhadap

kita sahaja, tetapi juga terhadap sempadan mereka.

{6:26} dan, tiba-tiba, hari ini Adakah mereka mengepung Menara

di Jerusalem, untuk mengambil: Santuari itu juga dan Bethsura mereka telah diperkukuhkan.

{6:27} karena jika engkau tidak mencegah dengan cepat, mereka akan melakukan perkara-perkara yang lebih besar daripada ini, sama ada engkau shalt akan dapat memerintah mereka.

{6:28} kini apabila Raja mendengar ini, baginda marah, dan

berkumpul bersama-sama kawan-kawannya, dan Ketua-Ketua Nya

Tentera, dan orang-orang yang mempunyai caj Kuda.

{6:29} tiada datang juga kepada-Nya dari negara-negara lain, dan dari isles laut, Pancaragam tentera diupah.

{6:30} supaya bilangan tenteranya adalah satu ratus footmen ribu, dan dua puluh ribu berkuda, dan dua dan tiga puluh Gajah dilaksanakan dalam pertempuran.

{6:31} ini pergi melalui Idumea, dan dibuat untuk menentang Bethsura, yang mereka diserang banyak hari, membuat enjin Perang; tetapi mereka Bethsura datang, dan mereka dibakar dengan api, dan berjihad di antara kamu.

{6:32} atas Judas ini dikeluarkan dari Menara, dan disampaikan di Bathzacharias, over against kem Raja.

{6:33} maka Raja meningkat awal berarak garang dengan tuan rumah Nya ke arah Bathzacharias, di mana tentera Baginda untuk membuat

mereka bersedia untuk pertempuran, dan terdengar trompet.

{6:34} dan akhir mereka mungkin mencetuskan Gajah berperang, mereka shewed mereka darah anggur dan mulberries.

{6:35} lebih-lebih lagi mereka membahagikan binatang antara yang

Tentera, dan bagi tiap-tiap pembunuh mereka dilantik seribu lelaki, bersenjata dengan mel rakyat kot dan topi keledar daripada tembaga pada

kepala mereka; dan di sebelah ini, bagi tiap-tiap binatang telah menetapkan

lima ratus berkuda yang terbaik.

{6:36} ini telah siap pada setiap Majlis: wheresoever

binatang itu berada, dan whithersoever binatang itu pergi, mereka pergi

Selain itu, kedua-duanya berlepas mereka daripada-Nya.

{6:37} dan apabila binatang tersebut berada di sana Menara kuat

kayu, yang dilindungi setiap seorang daripada mereka, dan telah girt puasa

kepada mereka dengan peranti: ada juga atas tiap-tiap satu dua dan tiga puluh lelaki kuat, yang berjuang atas mereka, di sebelah dalam

India yang diperintah Allah.

{6:38} untuk itu merupakan sisa berkuda, mereka menetapkan mereka

sebelah sini dan sebelah pada dua bahagian tuan rumah memberi

mereka tanda-tanda apa untuk dilakukan dan yang bermanfaat sekali di tengah-tengah

pangkat.

### **Maccabees 657 Laman 1**

{6:39} sekarang Bilakah Matahari bersinar atas perisai-perisai emas

dan tembaga, pergunungan glistered dengannya, dan shined seperti

lampu api.

{6:40} jadi sebahagian daripada tentera Raja yang sedang merebak semasa dalam

Gunung-gunung yang tinggi, dan sebahagian di Lembah-Lembah di bawah, mereka

berarak dengan selamat dan mengikut arahan.

{6:41} wherefore semua yang mendengar bunyi mereka

pelbagai, dan kawad Syarikat, dan

Ketuk-ketuk dari abah-abah, telah dialih keluar: bagi Tentera Darat adalah sangat

besar dan Maha Kuasa.

{6:42} kemudian Judas dan tuan rumah Nya menarik berhampiran, dan memasukkan

ke dalam pertempuran, dan ada yang dibunuh tentera Raja enam

ratus lelaki.

{6:43} Eleazar juga, surnamed Savaran, yang melihat

salah satu binatang yang bersenjata dengan abah-abah Diraja, adalah lebih tinggi daripada

Semua yang lain, dan sekiranya bahawa Raja adalah kepadanya,

{6:44} meletakkan dirinya dalam bahaya, akhir beliau mungkin

menyampaikan kaumnya dan mendapatkan dia nama berterusan:

{6:45} wherefore dia berlari kepadanya melalui courageously

tengah-tengah pertempuran, slaying pada tangan kanan dan di dalam

kiri, supaya mereka dipecahkan dari dia pada kedua-dua pihak.

{6:46} yang dilakukan, beliau crept di bawah Gajah, dan

Tujahan dia di bawah, dan mereka membunuh dia: mana Gajah jatuh

turun kepadanya, dan tiada dia meninggal dunia.

{6:47} Howbeit seluruh orang-orang Yahudi yang melihat kekuatan

Raja, dan keganasan daripada tenteranya, berpaling menjauhkan daripada

mereka.

{6:48} maka tentera Raja naik ke Jerusalem untuk bertemu dengan mereka, dan Raja yang disampaikan khemah beliau terhadap Judea, dan terhadap Sion gunung.

{6:49} tetapi dengan mereka yang berada di Bethsura beliau membuat

Peace: untuk mereka yang datang daripada bandar, kerana mereka telah tiada

victuals tiada menahan pengepungan, ia menjadi satu tahun yang lain untuk

tanah.

{6:50} jadi Raja mengambil Bethsura, dan menetapkan garrison yang tiada

untuk menyimpannya.

{6:51} untuk Santuari itu, dia dikepung ia banyak hari:

dan set ada meriam dengan enjin dan instrumen untuk membuang

api dan batu-batu, dan keping untuk membuang Permainan Dart dan slings.

{6:52} mana mereka juga membuat enjin terhadap mereka enjin, dan diadakan mereka pertempuran dalam musim yang panjang.

{6:53} tetapi akhirnya, kapal-kapal mereka tanpa victuals,  
(untuk itu ia adalah tahun Ketujuh, dan mereka di Judea yang  
dihantar dari bangsa-bangsa lain, telah dimakan sehingga  
kandungan residu ini

Stor;)

{6:54} tiada telah tetapi sedikit yang ditinggalkan di tempat  
berehat, kerana

kebuluran yang begitu pula diguna pakai terhadap mereka,  
yang mereka fain

untuk menyuraikan diri mereka, setiap manusia untuk dirinya  
sendiri tempat.

{6:55} pada masa itu Lysias mendengar berkata, Philip bahawa,  
sesiapa

Antiochus Raja, pelancong sementara beliau tinggal, telah  
dilantik untuk membawa

sehingga anaknya Antiochus, dia mungkin menjadi Raja,

{6:56} pembacanya daripada Parsi dan Media, dan

King's hos juga yang pergi dengan dia, dan dia berusaha untuk  
mengambil kepada-Nya pentadbiran Hal Ehwal.

{6:57} wherefore dia pergi dalam semua tergesa-gesa, dan  
berkata kepada yang

Raja dan Kapten tuan rumah dan Syarikat, kami

reput setiap hari, dan victuals kami akan tetapi kecil, dan tempat kita

pengepungan Lay kepada kukuh, dan hal-ehwal kerajaan berbohong

kepada kami:

{6:58} kini oleh kerana itu Marilah kita menjadi kawan dengan orang-orang ini,

dan berdamai dengan mereka, dan dengan semua negara mereka;

{6:59} dan aku janji dengan mereka, bahawa mereka akan hidup selepas

undang-undang mereka, seperti yang mereka lakukan sebelum: kerana mereka adalah maka

displeased, dan telah melakukan semua perkara ini, kerana kami

memansuhkan undang-undang mereka.

{6:60} jadi Raja dan Putera-Putera telah kandungan:

sebab itu dia dihantar kepada mereka untuk membuat perdamaian; dan mereka

diterima daripadanya.

{6:61} juga Raja dan Putera-Putera dibuat sumpah kepada mereka: mana mereka pergi daripada pegangan yang kuat.

{6:62} kemudian Raja memeterai Sion gunung; tetapi apabila



dia melihat kekuatan tempat, dia broke mengangkat sumpah bahawa dia

telah dibuat, dan memberi ketetapan untuk tarik turun dinding pusingan kira-kira.

{6:63} Afterward berlepas dia tergesa-gesa semua, dan kembali kepada Antiochia, di mana beliau mendapati Philip menjadi Sarjana dalam

Bandar: supaya beliau berjuang terhadapnya, dan mengambil bandar oleh pasukan.

{7:1} tahun ratus dan satu dan fiftieth Demetrius

anak kepada Seleucus berlepas dari Rom, dan datang dengan beberapa orang lelaki kepada sebuah bandar di pantai Laut, dan memerintah di sana.

{7:2} dan kerana beliau memasuki ke dalam Istana daripada nenek-moyang beliau,

Jadi ia adalah, bahawa tenteranya telah mengambil Antiochus dan Lysias, ke

membawa mereka kepada-Nya.

{7:3} sebab itu, bila dia tahu itu, katanya, biarlah saya tidak melihat muka mereka.

{7:4} jadi hos beliau membunuh mereka. Kini apabila Demetrius adalah

Tetapkan di atas takhta kerajaan-Nya,

{7:5} ada yang datang kepada-Nya semua yang jahat dan derhaka

lelaki Israel, mempunyai Alcimus yang berkeinginan untuk menjadi tinggi

Imam, bagi Kapten mereka:

{7:6} dan mereka menuduh rakyat kepada Raja, berkata,

Judas saudara-saudara beliau telah dibunuh semua kawan-kawan Mu dan didorong

kami keluar dari tanah kita sendiri.

{7:7} sekarang menghantar itu beberapa lelaki yang engkau trustest,

dan biarkan dia pergi dan melihat apakah havock beliau telah dibuat antara

kita, dan di king's tanah, dan biarlah dia menghukum mereka dengan semua

mereka yang membantu mereka.

{7:8} kemudian Raja memilih Bacchides, seorang kawan Raja,

yang memerintah selepas banjir, dan adalah seorang lelaki yang hebat di dalam

Kingdom dan setia kepada Raja,

{7:9} dan dia yang beliau dihantar dengan Alcimus yang zalim, yang

Beliau membuat Imam besar, dan menitahkan bahawa beliau perlu mengambil

dendam anak-anak Israel.

{7:10} sehingga mereka berlepas, dan datang dengan sebuah kuasa besar

### **Laman Maccabees 1 658**

ke dalam tanah Judea, di mana mereka dihantar Rasul-rasul kepada Judas

dan saudara-saudara beliau dengan peaceable perkataan deceitfully.

{7:11} tetapi mereka memberi peringatan tiada kata-kata mereka; bagi mereka melihat

bahawa mereka telah datang dengan sebuah kuasa besar.

{7:12} kemudian pula tiada berhimpun kepada Alcimus dan Bacchides sebuah syarikat ahli-ahli Taurat, memerlukan keadilan.

{7:13} kini Assideans yang telah yang pertama antara yang kanak-kanak Israel yang mencari ketenangan mereka:

{7:14} untuk berkata mereka, yang merupakan Imam benih

Aaron datang dengan tentera ini, dan dia akan lakukan kepada kita ada yang salah.

{7:15} diucapkan beliau begitu kepada mereka, peaceably, dan sware kepada

mereka berkata, kami akan mendapatkan kerugian bukanlah daripada kamu dan tidak rakan-rakan anda.

{7:16} mana mereka percaya kepadanya: howbeit beliau turun dari

mereka threescore lelaki, dan mereka membunuh mereka dalam satu hari, mengikut

kata-kata yang dia tulis,

{7:17} daging daripada orang-orang Kudus Mu telah mereka mengusir, dan mereka

darah mereka telah menumpahkan pusingan mengenai Jerusalem, dan Jadilah

Tiada yang mereka tanam.

{7:18} wherefore rasa takut dan amat ditakuti mereka jatuh atas semua

orang-orang, yang berkata, ada kebenaran tidak tidak soleh di dalamnya; kerana mereka telah melanggar Perjanjian dan sumpah yang dibuat mereka.

{7:19} selepas ini, dikeluarkan Bacchides dari Baitul Maqdis, dan khemah-khemah beliau yang disampaikan di Bezeth, di mana dia menghantar dan mengambil

ramai di antara orang-orang yang telah putuslah dia dan tertentu dalam

orang juga, dan apabila beliau telah dibunuh mereka, beliau melemparkan mereka ke dalam dalam lubang besar.

{7:20} kemudian komited beliau negara untuk Alcimus, dan ditinggalkan bersamanya suatu kuasa untuk membantu beliau: jadi Bacchides pergi ke dalam

Raja.

{7:21} Alcimus tetapi bertanding bagi dalam kepaderian.

{7:22} dan Allah menggunakan semua seperti bermasalah dalam

orang-orang, yang, selepas mereka telah mendapat tanah Juda kepada mereka

kuasa, yang pula banyak menyakiti di Israel.

{7:23} sekarang Bilakah Judas menyaksikan semua kejahatan itu Alcimus

dan syarikatnya telah dilakukan antara orang-orang Israel, walaupun di atas

heathen,

{7:24} dia pergi ke semua pantai Judea pusingan

kira-kira dan mengambil dendam daripada mereka yang telah memberontak dari

dia, jadi bahawa mereka durst lagi pergi keluar ke negara ini.

{7:25} di sisi lain, apabila melihat Alcimus Judas yang dan syarikatnya telah mendapat sisi atas, dan tahu bahawa dia tidak dapat mematuhi tentera mereka, dia pergi lagi ke dalam

Raja sambil berkata semua buruk daripada mereka yang dia boleh.

{7:26} maka Raja menghantar Nicanor, salah satu Nya Ya Putera-Putera, seorang lelaki yang terdedah maut yang benci kepada Israel, dengan ketetapan untuk memusnahkan orang-orang.

{7:27} jadi Nicanor datang ke Jerusalem dengan kuasa yang besar;

dan dihantar kepada Judas dan saudara-saudara beliau deceitfully dengan

kata-kata mesra, berkata,

{7:28}, janganlah ada sebarang pertempuran antara saya dan anda; saya akan

dilengkapi dengan beberapa orang lelaki, yang saya boleh jumpa dengan aman.

{7:29} dia datang itu ke Judas, dan mereka memberi hormat satu

satu lagi peaceably. Howbeit musuh-musuh telah disediakan untuk

mengambil Judas oleh keganasan.

{7:30} perkara yang selepas ia telah diketahui Judas,

Dia datang kepada-Nya dengan sumpahmu, baginda sakit takut dia, dan akan melihat mukanya lagi.

{7:31} Nicanor juga, Bilakah beliau melihat bahawa nasihatnya ditemui, pergi untuk memerangi Judas di sebelah

Capharsalama:

{7:32} di mana tiada telah dibunuh dalam Nicanor di sebelah kira-kira

lima ribu orang dan selebihnya melarikan diri ke bandar Daud.

{7:33} selepas ini pergi Nicanor sehingga Sion gunung, dan datang daripada kawasan tertentu Imam dan

Sesetengah warga tua daripada rakyat, untuk salute dia peaceably,

dan shew dia terbakar pengorbanan yang telah ditawarkan untuk yang

Raja.

{7:34} tetapi beliau mengejek mereka, dan ketawa pada mereka, dan

didera mereka shamefully, dan diucapkan bangga,

{7:35} dan sware kemurkaan-Nya, berkata, Judas melainkan jika dan

tuan rumah beliau kini dihantar ke tangan saya, jika pernah saya datang

sekali lagi dalam Keselamatan, saya akan membakar sehingga rumah ini: dan dengan itu beliau

pergi dalam kemarahan yang hebat.

{7:36} kemudian Imam dimasukkan ke dalam, dan berdiri sebelum di

mazbah dan kuil, menangis dan berkata,

{7:37} engkau, Wahai Tuhan, menyekatmu daripada memilih rumah ini dipanggil

dengan nama-Mu, dan untuk menjadi rumah sembahyang dan petisyen untuk Mu

orang:

{7:38} akan menuntut bela anak lelaki ini dan menawan Nya, dan biarkan mereka

jatuh oleh pedang: ingat blasphemies mereka, dan mengalami mereka tidak untuk meneruskan apa-apa lagi.

{7:39} jadi Nicanor pergi keluar dari Jerusalem, dan beliau yang disampaikan

khemah-khemah di Bethhoron, di mana tuan rumah untuk keluar dari Syria bertemu beliau.

{7:40} tetapi Judas yang disampaikan dalam Adasa dengan tiga ribu



lelaki, dan tiada dia berdoa, berkata,

{7:41} Wahai Tuhan, ketika mereka yang dihantar daripada Raja Asyur blasphemed, malaikat Mu pergi, dan smote ratus untuk fourscore dan lima ribu daripada mereka.

{7:42} Walaupun begitu membinasakan engkau tuan rumah ini sebelum kita hari ini,

selebihnya mungkin tahu bahawa beliau telah bercakap blasphemously

terhadap Mu sanctuary, dan Hakim engkau kepadanya Allah kekotoran.

{7:43} jadi ketiga belas hari bulan Adar tuan rumah

menyertai pertempuran: tetapi tuan rumah Nicanor di discomfited, dan dia

dirinya terlebih dahulu telah dibunuh dalam pertempuran.

{7:44} sekarang Bilakah tuan rumah Nicanor yang menyaksikan bahawa beliau telah dibunuh,

mereka membuang senjata mereka dan melarikan diri.

{7:45} maka mereka diteruskan selepas mereka satu hari perjalanan,

dari Adasa kepada Gazera, membunyikan penggera selepas mereka dengan

mereka trompet.

## **Maccabees 659 Laman 1**

{7:46} mana mereka datang ke hadapan daripada semua bandar-bandar

Pusingan tentang dan ditutup mereka supaya mereka, mengubah

kembali kepada mereka yang dikejar mereka, telah semua dibunuh dengan yang

pedang, dan tidak ada seorang pun daripada mereka dibiarkan.

{7:47} selepas itu mereka membawa harta rampasan dan mangsa, dan

smote Ketua Nicanors, dan tangan kanannya yang dia

menghulur begitu bangga, dan membawa mereka, dan

digantung mereka ke arah Baitulmuqaddis.

{7:48} ini menyebabkan orang-orang rejoiced amat, dan mereka disimpan hari itu setiap hari gladness yang hebat.

{7:49} Moreover mereka wajibkan untuk memastikan setiap tahun hari ini,

yang tiga belas daripada Adar.

{7:50} maka tanah Juda adalah selebihnya a masa yang sedikit sahaja.

{8:1} kini Judas pernah dengar di Rom, bahawa mereka

kaum yang kuat dan Perkasa, dan seperti akan dihiasi dengan penuh kemesraan

menerima semua yang menyertai diri mereka kepada mereka, dan membuat suatu

Liga Ping yang datang kepada mereka;

{8:2} dan bahawa merekalah orang-orang yang hebat keberanian. Diceritakan

Dia juga dari mereka peperangan dan Mulia perbuatan yang mereka telah lakukan

kalangan Galatians tersebut, dan bagaimana mereka telah menakluk mereka,

dan membawa mereka di bawah ufti;

{8:3} dan apa yang mereka telah lakukan di negara Sepanyol, memenangi lombong di Perak dan emas yang

Tiada;

{8:4} dan bahawa mengikut polisi dan kesabaran mereka mereka memiliki

menakluk semua tempat, walaupun ianya adalah sangat jauh dari mereka;

dan Raja-Raja juga yang datang dari mereka yang

uttermost sebahagian dari bumi, sehingga mereka telah discomfited mereka,

dan memandangkan mereka yang menumbangkan, supaya yang lain pula memberikan

mereka ufti setiap tahun:

{8:5} di sebelah ini, bagaimana mereka telah discomfited dalam pertempuran

Raja Philip dan waris Perseus, Citims, dengan orang lain yang ditarik balik sehingga diri terhadap mereka, dan telah mengatasi mereka:

{8:6} bagaimana juga Antiochus Raja besar Asia, yang datang kepada mereka dalam pertempuran, mempunyai satu ratus dua puluh

Gajah, berkuda, dan kereta kuda dan yang sangat besar

Tentera adalah discomfited oleh mereka;

{8:7} dan bagaimana mereka membawanya hidup, dan diwaad yang

Beliau dan seperti memerintah selepas dia harus membayar ufti hebat,

dan memberi tebusan, dan apa yang telah dipersetujui,

{8:8} dan negara India, dan Media dan Lydia dan

negara-negara goodliest, yang mereka mengambil Nya, dan memberi

untuk Eumenes Raja:

{8:9} Moreover bagaimana Grecians yang telah ditentukan untuk

datang dan memusnahkan mereka;

{8:10} dan bahawa mereka mempunyai pengetahuan daripadanya dihantar

terhadap mereka menjadi kapten, dan berjuang bersama mereka membunuh

ramai di antara mereka, dan dibawa amil dari isteri-isteri mereka dan

anak-anak mereka, dan mereka rosak, dan telah mengambilalih tanah mereka, dan ditarik ke bawah mereka memegang kukuh, dan membawa

mereka untuk menjadi hamba mereka kepada hari ini:

{8:11} diceritakan kepadanya selain, bagaimana mereka musnah dan

dibawa di bawah pemerintahan mereka semua kerajaan dan isles lain

bahawa pada bila-bila masa menolak mereka;

{8:12} tetapi dengan rakan-rakan dan seperti bergantung kepada mereka

mereka memelihara Ping: dan bahawa mereka telah menakluk kerajaan

kedua-dua jauh dan malam, demikian rupa kerana semua yang mendengar nama mereka

berasa takut mereka:

{8:13} juga yang mana mereka akan membantu kerajaan,

mereka memerintah; dan siapa lagi mereka akan mengantikan mereka:

Akhir sekali, bahawa mereka itu amat Maha:

{8:14} lagi untuk semua ini tiada seorang pun daripada mereka memakai sebuah Makhkota atau diubah

berpakaian di ungu, untuk diperbesarkan seterusnya:

{8:15} Moreover bagaimana mereka telah dibuat untuk diri mereka sendiri yang

Dewan Senat, mana tiga ratus dua puluh lelaki duduk di dalam

Majlis sehari, perundingan sentiasa rakyat, akhir

mereka mungkin juga dipesan:

{8:16} dan mereka komited kerajaan mereka kepada salah satu

setiap tahun, yang memerintah ke atas semua negara mereka, dan bahawa manusia

Semua di sana taat kepada yang satu, dan yang tidak

iri hati atau emmulation antara mereka.

{8:17} sebagai balasan bagi perkara-perkara ini, Judas telah memilih

Eupolemus anak kepada John, anak kepada Accos, dan Jason dalam

anak Eleazar, dan dihantar ke Rom, agar Kumpulan

Ping dan Persekutuan dengan mereka,

{8:18} dan intreat mereka bahawa mereka akan mengambil belunggu

daripada mereka; kerana mereka melihat bahawa kerajaan Grecians yang

pula menindas Israel dengan kepada Tuhan.

{8:19} mereka itu pergi ke Rom, yang yang sangat

perjalanan hebat, dan datang ke Dewan Negara, di mana mereka diucapkan

dan berkata.

{8:20} Judas Maccabeus dengan saudara-saudara Nya dan orang-orang

orang-orang Yahudi, telah menghantar kami kepadamu, agar gabungan itu yang

selawat dengan anda, dan bahawa kita mungkin berdaftar anda

Tentera Al-Ahzab dan rakan-rakan.

{8:21} supaya perkara itu gembira orang-orang Rom juga.

{8:22} dan ini adalah salinan surat yang Senat

menulis kembali lagi dalam Jadual loyang, dan dihantar ke Baitulmuqaddis,

yang sana mereka mungkin telah oleh mereka peringatan keamanan dan

Persekutuan:

{8:23} kejayaan yang baik adalah untuk orang-orang Rom dan orang-orang

orang Yahudi, oleh laut dan tanah selama-lamanya: pedang juga dan

musuh berada jauh dari mereka,

{8:24} jika tiada datang terlebih dahulu apa-apa perang atas orang-orang Rom atau

mana-mana Kumpulan mereka sepanjang sepanjang pemerintahan mereka,

{8:25} orang-orang Yahudi akan membantu mereka, sebagai masa yang

hendaklah dilantik, dengan semua hati mereka:

{8:26} tidak Mahukah mereka memberikan sesuatu kepada mereka yang

membuat perang kepada mereka, atau membantu mereka dengan victuals, senjata,

Wang, atau kapal, kerana ia telah kelihatan baik kepada tentera Rom;



tetapi mereka akan tetap waad mereka tanpa mengambil apa-apa benda

oleh itu.

{8:27} dengan cara yang sama juga, jika perang diutamakan atas

bangsa Yahudi, Rom akan membantu mereka dengan semua tengah-tengah mereka, mengikut masa yang dilantik mereka:

{8:28} tidak victuals akan diberikan kepada mereka yang mengambil

sebahagian daripada mereka, atau senjata, atau Wang, atau kapal, kerana ia telah

### **Laman Maccabees 1 660**

seolah-olah baik kepada tentera Rom; tetapi mereka akan tetap mereka

waad, dan bahawa tanpa sumpahmu.

{8:29} menurut Artikel-artikel ini pula orang-orang Rom membuat satu

aku janji dengan orang-orang Yahudi.

{8:30} Howbeit jika selepas salah satu pihak atau yang lain

sebagaimana yang difikirkan untuk memenuhi untuk menambah atau mengurangkan apa-apa benda, ia boleh

melakukannya di keseronokan mereka, dan apa yang mereka akan menambah atau

Ambil dari sini akan dapat diratifikasi.

{8:31} dan menyentuh angkara doeth Demetrius itu untuk orang-orang Yahudi, kita telah menulis kepada-Nya, berkata, karena engkau

dibuat yoke Mu berat atas kami rakan-rakan dan tentera Al-Ahzab yang

Orang-orang Yahudi?

{8:32} jika itu mereka mengadu apa-apa terhadap engkau, kita akan berlaku adil, dan berjuang dengan (wahai Muhammad) oleh laut dan tanah.

{9:1} tambahan lagi, apabila Demetrius mendengar Nicanor yang

dan tuan rumah beliau telah dibunuh dalam pertempuran, beliau dihantar Bacchides dan

Alcimus ke tanah Judea kali kedua, dan dengan

mereka kekuatan Ketua Tuan rumah itu:

{9:2} yang pergi ke hadapan dengan cara yang leadeth untuk Galgala,

dan khemah-khemah mereka sebelum Masaloth, yang terletak di Arbela, yang disampaikan

dan selepas mereka telah memenangnya, mereka membunuh banyak orang.

{9:3} juga yang pertama bulan dalam seratus lima puluh kedua dan

tahun mereka encamped sebelum Jerusalem:

{9:4} dari mana mereka dikeluarkan, dan pergi ke Berea, dengan dua puluh ribu footmen dan berkuda dua ribu.

{9:5} kini Judas yang telah disampaikan beliau khemah-khemah di Eleasa, dan tiga

seribu pilihan lelaki bersamanya:

{9:6} yang melihat pelbagai tentera lain untuk dia jadi

besar telah sakit takut; mana banyak disampaikan

diri daripada tuan rumah, demikian rupa sebagai tempat yang tidak

lelaki lebih banyak tetapi lapan ratus.

{9:7} apabila Judas itu melihat bahawa beliau tuan rumah slipt,

dan bahawa pertempuran yang ditekan kepadanya, baginda sakit bermasalah dalam

minda, dan banyak yang bermasalah, untuk bahawa beliau tidak punya waktu untuk mengumpul

mereka bersama-sama.

Walau-bagaimanapun {9:8} kepada mereka yang kekal katanya, Biar

kita timbul dan pergi terhadap musuh-musuh kami, jika peradventure kita

mungkin akan dapat melawan dengan mereka.

{9:9} tetapi mereka dehorted Ooi, dengan menyatakan, kita hendaklah tidak

mampu: Marilah kita sekarang agak menyelamatkan kehidupan kita, dan selepas ini kita akan

kembali dengan saudara-saudara kami, dan memerangi mereka: kami

tetapi beberapa.

{9:10} kemudian Judas berkata, Allah melarang yang saya perlu lakukan ini

perkara, dan melarikan diri dari mereka: Jika masa kita akan datang, marilah kita

mati manfully bagi saudara-saudara kami, dan marilah kita tidak kotor kami

penghormatan.

{9:11} dengan pengacara Bacchides dikeluarkan daripada

khemah-khemah mereka, dan berdiri over against mereka, mereka berkuda

yang dibahagikan dua tentera, dan mereka slingers dan Pemanah

pergi sebelum tuan rumah dan mereka yang berarak dalam  
Prakata yang

adalah semua manusia yang Maha Kuasa.

{9:12} untuk Bacchides, beliau berada di sayap kanan: jadi  
tuan rumah menarik berhampiran pada dua bahagian, dan  
terdengar trompet mereka.

{9:13} mereka juga dari segi Judas', bahkan mereka kedengaran  
mereka

trompet juga, supaya bumi berjabat pada bunyi tersebut

Tentera, dan pertempuran berterusan dari pagi hingga ke  
malam.

{9:14} sekarang Bilakah Judas dilihat bahawa Bacchides dan  
kekuatan tenteranya di sebelah kanan, dia mengambil dengan  
Dia semua lelaki tahan lasak,

{9:15} yang discomfited sayap kanan, dan diusahakan mereka  
kepada Azotus gunung.

{9:16} tetapi apabila mereka pihak sayap kiri melihat yang  
mereka daripada yang

sayap kanan telah discomfited, mereka diikuti atas Judas dan  
orang-orang yang telah dengan keras tumit dari belakang:

{9:17} mana Jadilah peperangan sakit, demikian rupa sebagai  
ramai telah dibunuh pada kedua-dua bahagian.

{9:18} Judas juga dibunuh, dan itu merupakan sisa melarikan diri.

{9:19} kemudian Jonathan dan Simon mengambil Judas mereka saudara, dan mengebumikannya di sepulchre bapa beliau di Modin.

{9:20} lebih-lebih lagi mereka bewailed kepadanya, dan jadikan semua Israel

hebat merintih padanya, dan hari-hari yang banyak, berkata, mourned

{9:21} bagaimana adalah lelaki Perkasa jatuh, yang menyampaikan Israel!

{9:22} bagi perkara-perkara lain berkaitan Judas dan beliau perang, dan perbuatan Mulia yang dia lakukan, dan kehebatan, mereka tidak boleh ditulis: untuk mereka adalah sangat banyak.

{9:23} sekarang selepas kematian Judas orang yang zalim itu mula

mengemukakan kepala mereka di sepanjang Pantai Israel, dan tiada

timbul sehingga semua seperti zalim tempawan.

{9:24} pada masa itu turut berada di sana yang kebuluran sangat-sangat hebat,

oleh sebab pendaftarannya negara memberontak, dan pergi dengan mereka.

{9:25} maka Bacchides memilih orang-orang yang zalim, dan dibuat

mereka Penguasa negara.

{9:26} dan mereka membuat pertanyaan dan Cari Judas'

kawan-kawan, dan membawa mereka kepada Bacchides, yang mengambil

dendam mereka, dan menggunakan mereka despitefully.

{9:27} jadi adalah tidak ditimpa yang besar di Israel, seperti

whereof adalah tidak sejak zaman yang Nabi tidak dilihat di kalangan mereka.

{9:28} untuk sebab ini rakan-rakan semua Judas datang bersama-sama, dan

berkata kepada Jonathan,

{9:29} sejak engkau saudara Judas meninggal dunia, kami ada lelaki tidak seperti

dia pergi ke hadapan terhadap musuh-musuh kami, dan Bacchides, dan

terhadap mereka negara kita yang segala kesusahan kepada kami.

{9:30} sekarang oleh itu kami telah memilih engkau hari ini untuk menjadi

kami Putera dan Kapten pihaknya, bahawa engkau mayest perjuangan

pertempuran kami.

{9:31} atas ini Jonathan mengambil masa dalam Tadbir kepadanya

pada masa itu, dan telah dinaikkan pangkat sehingga daripada saudaranya Judas.

{9:32} tetapi apabila Bacchides gat pengetahuan daripadanya, beliau

berusaha untuk untuk bunuhlah dia

### **Maccabees 661 Laman 1**

{9:33} kemudian Jonathan, dan Simon saudaranya, dan semua yang

telah bersamanya, melihat itu, melarikan diri ke dalam hutan belantara

Thecoe, dan khemah-khemah mereka dengan air kolam renang yang disampaikan

Asphar.

{9:34} yang apabila Bacchides faham, dia datang berhampiran ke Jordan dengan semua tuan rumah Nya setelah siang hari Sabat.

{9:35} kini Jonathan telah menghantar John saudara beliau, Kapten

rakyat, Solat Nabathites, kawan-kawannya bahawa mereka mungkin biarkan dengan mereka mereka gerabak, yang banyak.



{9:36} tetapi anak-anak Jambri datang daripada Medaba,  
dan mengambil John, dan apa yang beliau telah, dan pergi jalan  
mereka dengan

la.

{9:37} selepas ini datang perkataan Jonathan dan Simon itu  
saudara, bahawa anak-anak Jambri membuat sesuatu  
perkahwinan yang hebat,

dan telah membawa pengantin perempuan dari Nadabatha  
dengan besar

Kereta Api, sebagai anak kepada salah satu daripada Putera-  
putera yang besar daripada

Chanaan.

{9:38} maka mereka teringat John saudara mereka dan  
naik, dan bersembunyi diri di bawah terselindung daripada  
yang

Gunung:

{9:39} di mana mereka diangkat sehingga mata mereka, dan  
melihat, dan,

tiba-tiba, Jadilah banyak ado dan pengangkutan yang besar:  
dan

lelaki datang ke hadapan, dan kawan-kawannya dan saudara-  
saudara, untuk

memenuhinya dengan gendang, dan instrumen musick, dan

banyak senjata.

{9:40} kemudian Jonathan dan mereka yang bersama dengannya, semuanya meningkat

mereka dari tempat di mana mereka meletakkan dalam serangan hendap, dan

membuat penyembelihan mereka di sort tersebut, kerana banyak jatuh ke bawah

mati, dan itu merupakan sisa melarikan diri ke gunung tersebut, dan mereka mengambil

Semua harta mereka.

{9:41} itu telah bertukar menjadi berkabung, perkahwinan dan Bunyi melodi mereka ke merintih.

{9:42} apabila mereka telah sampai penuh darah mereka Abang, mereka beralih semula kepada marsh Jordan.

{9:43} kini apabila Bacchides mendengar ini, dia datang hari Shabbat kepada tebing Jordan dengan sebuah kuasa besar.

{9:44} kemudian Jonathan dikatakan syarikatnya, marilah naik sekarang dan perjuangan untuk kehidupan kita, kerana ia standeth bukan dengan kita

hari, dalam masa:

{9:45}, tiba-tiba, pertempuran sebelum kita dan di belakang kita,

dan air Jordan di sebelah sini dan sebelah, marsh dalam  
begitu juga dan kayu, kedua-duanya adalah tiada tempat untuk  
kita menghidupkan diketepikan.

{9:46} karena menangis ye sekarang kepada syurga, yang kamu  
mungkin boleh

dihantar dari tangan musuh-musuh anda.

{9:47} dengan itu mereka menyertai pertempuran dan  
Jonathan

Terbentang sebagainya tangannya ke smite Bacchides, tetapi  
dia berpaling

balik dari beliau.

{9:48} kemudian Jonathan dan mereka yang bersama  
dengannya, semuanya melompat

ke Jordan, dan lebih kepada pihak bank lain: howbeit

lain yang diluluskan tidak berada di atas Jordan kepada mereka.

{9:49} jadi ada telah dibunuh di sisi Bacchides' hari itu

kira-kira seribu lelaki.

{9:50} selepas itu kembali Bacchides ke Jerusalem dan

dibaiki cites yang kuat di Judea; Kubu di keliling Jericho, dan

Emmaus, dan Bethhoron, dan Betel, dan Thamnatha,

Pharathoni, dan Taphon, ini pula beliau mengukuhkan dengan  
tinggi

dinding, pintu dan Bar.

{9:51} dan di dalamnya beliau menetapkan garrison, yang mereka mungkin

bekerja niat jahat apabila Israel.

{9:52} beliau diperkukuhkan juga bandar Bethsura, dan Gazera, dan Menara, dan meletakkan tentera mereka, dan penyediaan victuals.

{9:53} di samping itu, beliau telah mengambil anak-anak lelaki Ketua dalam

negara untuk tebusan, dan masukkan mereka ke dalam Menara pada

Jerusalem untuk disimpan.

{9:54} Moreover di dalam seratus lima puluh dan tahun ketiga, di

bulan kedua, Alcimus diperintahkan bahawa dinding itu

Mahkamah dalam Santuari itu harus ditarik ke bawah; Beliau

ditarik ke bawah juga kerja-kerja Nabi

{9:55} dan dia mula tarik turun, walaupun pada masa itu

dilanda Alcimus, dan enterprizes beliau menghalang proses: dirinya

mulut dihentikan, dan beliau telah diambil dengan sebuah Palsi, supaya

Beliau tidak lagi boleh bercakap apa-apa benda, atau memberi perintah

mengenai rumahnya.

{9:56} jadi Alcimus meninggal dunia pada masa itu dengan azab seksa yang besar.

{9:57} sekarang Bilakah Bacchides menyaksikan bahawa Alcimus telah mati,

Dia kembali ke Raja: mana tanah Judea pada sepanjang dua tahun.

{9:58} maka semua orang-orang yang derhaka telah diadakan satu majlis, berkata,

Tiba-tiba, Jonathan dan syarikatnya di mudah, dan mereka kekal

tanpa penjagaan: sekarang oleh itu kita akan membawa Bacchides hither,

Siapakah yang akan mengambil mereka semua dalam satu malam.

{9:59} sehingga mereka pergi dan berjumpa dengannya.

{9:60} kemudian dia dikeluarkan, dan datang dengan sejumlah yang besar, dan

dihantar Surat privily kepada penganut Nya di Judea, bahawa mereka harus

Jonathan dan orang-orang yang bersama dengannya,  
semuanya: howbeit mereka

mungkin tidak, kerana nasihat mereka dikenali kepada mereka.

{9:61} Wherefore mereka mengambil lelaki negara,

yang telah penulis kejahatan itu, kira-kira lima puluh orang, dan  
membunuh mereka.

{9:62} kemudian Jonathan, dan Simon, dan mereka yang

dengan dia, sampai mereka jauh ke Bethbasi, yang berada  
dalam di

gurun, dan mereka membaiki mereput daripadanya, dan dibuat  
la kuat.

{9:63} perkara yang apabila Bacchides tahu, Gieco  
mengumpulkan

bersama-sama semua Nya menjadi tuan rumah, dan dihantar  
perkataan kepada mereka yang daripada

Judea.

{9:64} kemudian dia pergi dan mengepung terhadap  
Bethbasi; dan

mereka berjuang menentang musim panjang dan membuat  
enjin yang

perang.

{9:65} Jonathan tetapi meninggalkan saudaranya Simon di bandar, dan

pergi ke sendiri ke negara ini, dan dengan yang tertentu nombor pergi dia keluar.

{9:66} dan dia smote Odonarkes dan saudara-saudara beliau, dan

anak-anak Phasiron di khemah mereka.

### **Laman Maccabees 1 662**

{9:67} dan apabila dia mula smite mereka, dan datang dengan tenteranya, Simon dan syarikatnya pergi daripada yang bandar, dan dibakar sehingga enjin perang,

{9:68} dan berjuang menentang Bacchides, yang discomfited oleh mereka, dan mereka menderita dia sakit: dirinya

nasihat dan travail itu sia-sia.

{9:69} Wherefore beliau adalah sangat wroth pada orang-orang zalim

yang memberinya nasihat untuk datang ke negara ini, inasmuch sebagai

Beliau membunuh ramai di antara mereka, dan purposed untuk kembali ke dalam dirinya sendiri

negara.

{9:70} pendaftarannya apabila Jonathan mempunyai pengetahuan, beliau dihantar

Duta kepada-Nya, hingga akhir dia perlu berdamai dengan dia, dan membebaskan tahanan mereka.

{9:71} perkara yang beliau diterima, dan pula Allah permintaan dan sware Allah bahawa beliau tidak akan melakukan Nya

membahayakan semua hari-hari hidupnya.

{9:72} ketika itu dia telah kembali kepada-Nya dalam banduan yang beliau telah mengambil afovertime keluar dari tanah

Judea, beliau kembali dan masuk jalan ke tanah sendiri, kedua-duanya datang dia lagi ke sempadan mereka.

{9:73} Thus pedang dihentikan Israel: tetapi Jonathan dwelt di Machmas, dan mula untuk mentadbir rakyat; dan dia memusnahkan orang-orang derhaka dari Israel.

{10:1} di dalam ratus dan sixtieth tahun Alexander, anak surnamed daripada Antiochus Epiphanes, naik dan mengambil Ptolemais: bagi orang-orang yang telah diterima-Nya, dengan cara

pendaftarannya beliau memerintah di sana,



{10:2} kini apabila Raja Demetrius mendengar daripadanya, beliau

berkumpul bersama-sama tuan rumah besar yang melebihi, dan pergi ke

terhadapnya untuk melawan.

{10:3} lebih-lebih lagi Demetrius dihantar surat kepada Jonathan

dengan kasih sayang kata-kata, jadi dia besar dia.

{10:4} untuk berkata beliau, marilah kita terlebih dahulu berdamai dengan dia,

sebelum beliau menyertai dengan Alexander terhadap kami:

{10:5} Else dia akan ingat semua angkara yang kita miliki dilakukan terhadapnya, dan terhadap saudara-saudara beliau dan kaumnya.

{10:6} wherefore dia memberinya kuasa untuk mengumpul bersama-sama tuan rumah, dan menyediakan senjata, yang dia mungkin membantu

Beliau dalam pertempuran: baginda telah menitahkan juga yang tebusan itu yang

telah di Menara hendaklah disampaikan kepadanya.

{10:7} kemudian datang Jonathan ke Jerusalem, dan membaca yang

huruf di penonton semua orang, dan mereka yang

Terletak di Menara:

{10:8} yang telah sakit takut, bila mereka mendengar bahawa yang

Raja telah memberi beliau kuasa untuk berkumpul bersama-sama dengan tuan rumah.

{10:9} mana mereka Menara dihantar mereka

tebusan kepada Jonathan, dan beliau menyampaikan mereka kepada mereka

ibu bapa.

{10:10} ini dilakukan, Jonathan diselesaikan sendiri di Baitulmuqaddis,

dan mula untuk membina dan membaiki bandar.

{10:11} dan baginda telah menitahkan pekerja untuk membina dengan

dinding dan Sion gunung dan kira-kira dengan batu persegi bagi benteng; dan mereka berbuat demikian.

{10:12} maka orang-orang asing, yang digunakan di dalam fortresses

Bacchides yang telah dibina, melarikan diri dari sini;

{10:13} demikian rupa kerana setiap manusia meninggalkan tempatnya, dan pergi

dalam negara sendiri.

{10:14} hanya pada Bethsura sesetengah daripada orang-orang yang telah

putuslah undang-undang dan perintah-perintah yang kekal masih: untuk

Ia adalah tempat mereka berlindung.

{10:15} sekarang Bilakah Raja Alexander mendengar apa menjanjikan Demetrius telah dihantar kepada Jonathan: apabila juga ia

diberitahu kepadanya tentang peperangan dan Mulia bertindak yang beliau dan beliau

saudara-saudara telah dilakukan, dan sakit yang mereka tahan,

{10:16} katanya, hendaklah kita mencari lelaki lain apa-apa? sekarang

oleh yang demikian kami akan membuat dia rakan kami dan Negeri-Negeri gabungan.

{10:17} selepas ini beliau telah menulis surat, dan dihantar kepada-Nya,

mengikut kata-kata ini, berkata,

{10:18} Raja Zulkarnain kepada saudaranya Jonathan sendeth ucapan:

{10:19} kami telah mendengar daripada kamu, yang sebenar-benarnya seorang lelaki

kuasa besar, dan bertemu untuk menjadi rakan kami.

{10:20} hari sebab itu sekarang ini kita menentukannya (wahai Muhammad) untuk menjadi yang

paderi tinggi negara Mu, dan untuk dihubungi rakan Raja;

(dan therewithal beliau dihantar kepadanya satu jubah ungu dan Mahkota yang

emas:) dan memerlukan engkau untuk menyertai kami, dan mengekalkan persahabatan

dengan kami.

{10:21} maka pada bulan ketujuh dalam ratus dan

sixtieth tahun, pada perayaan tabernacles itu, Jonathan meletakkan

jubah Suci, dan berkumpul bersama-sama Angkatan Tentera, dan disediakan

banyak perisai.

{10:22} pendaftarannya apabila mendengar Demetrius, baginda sangat

Maaf, dan berkata,

{10:23} apa yang telah kita lakukan, bahawa Alexander telah

menghalang kita membuat Ping dengan orang-orang Yahudi untuk mengukuhkan

dirinya?

{10:24} saya juga akan menulis kepada mereka kata-kata

galakan, dan janji mereka dignities dan Hadiah, bahawa saya mungkin ada bantuan mereka.

{10:25} beliau dihantar kepada mereka oleh itu untuk kesan ini:  
Raja

Demetrius kepada orang-orang Yahudi sendeth ucapan:

{10:26} sedangkan kamu telah disimpan waad dengan kami,  
dan

meneruskan persahabatan kami, tidak menyertai kamu dengan kami

musuh-musuh, kami telah mendengar ini, dan gembira.

{10:27} karena kini terus ye masih perlu setia

kepada kami, dan kami juga akan membalas anda untuk perkara-perkara yang kamu

Jangan di bagi pihak kami,

{10:28} dan akan memberikan anda banyak kekebalan, dan memberi

anda ganjaran.

{10:29} dan kini saya bebas anda, demi anda dan saya

lepaskan semua Yahudi, penghormatan, dan adat

garam, dan dari crown cukai,

### **Maccabees 663 Laman 1**

{10:30} dan dari apa yang appertaineth kepada saya untuk

menerima bagi bahagian ketiga atau biji dan separuh buah-buahan

pokok-pokok, saya lepaskannya dari hari ini mengemukakan, supaya mereka akan

tidak boleh diambil daripada tanah Judea, dan tiga

Kerajaan yang ditambah thereunto luar negara

Samaria dan Galilee, dari hari ini mengemukakan untuk rancak.

{10:31} Jerusalem biarkan juga menjadi suci dan percuma, dengan itu

sempadan itu, kedua-duanya dari sepuluh dan penghormatan.

{10:32} dan bagi Menara yang di Jerusalem, saya

hasil sehingga pihak berkuasa atasnya, dan memberikan Imam besar, bahawa dia

ditetapkan di dalamnya lelaki tersebut kerana dia akan memilih untuk menyimpannya.

{10:33} lebih-lebih lagi saya bebas menetapkan pada kebebasan setiap seorang daripadapihak

Orang-orang Yahudi yang dijalankan amil tanah Judea ke dalam

mana-mana bahagian syarikat saya, dan saya akan bahawa semua pegawai-pegawai saya meremitkan

bayaran walaupun daripada lembu mereka.

{10:34} tambahan pula saya akan itu semua kenduri, dan

sabbaths, dan bulan baru, dan hari yang bersungguh-sungguh,  
dan tiga

hari sebelum hari raya itu, dan tiga hari selepas hari raya itu  
hendaklah

akan semua imuniti dan kebebasan bagi orang-orang Yahudi  
dalam bidang saya.

{10:35} juga lelaki tidak mempunyai kuasa untuk meddle  
dengan

atau untuk mana-mana daripada mereka dalam apa sahaja  
perkara molest.

{10:36} aku akan lagi, yang ada didaftarkan antara yang  
King's tentera kira-kira tiga puluh ribu orang Yahudi, kepada  
Siapa bayar hendaklah diberi, kerana belongeth kepada semua  
tentera Raja.

{10:37} dan mereka beberapa hendaklah diletakkan di king's  
memegang kuat, mana juga beberapa hendaklah diatur dalam  
hal ehwal

Kingdom, iaitu Amanah: dan saya akan bahawa mereka  
overseers dan Gabenor menjadi diri mereka, dan bahawa  
mereka hidup

selepas undang-undang mereka sendiri, malah sebagai Raja  
telah menitahkan di

Tanah Judea.

{10:38} dan mengenai tiga kerajaan yang ditambah ke Judea dari negara Samaria, biarkanlah mereka disertai Judea, yang mereka boleh diambil kira sebagai di bawah

satu, tidak terikat untuk mematuhi kuasa yang lain daripada paderi yang tinggi.

{10:39} Ptolemais, dan tanah yang berkenaan dengannya, Saya berikan sebagai hadiah percuma ke tempat berehat di Jerusalem untuk di perlu expences sanctuari.

{10:40} lebih-lebih lagi saya berikan setiap tahun lima belas ribu shekels Perak daripada king's akaun dari tempat-tempat berkaitan.

{10:41} dan semua overplus, yang pegawai-pegawai yang menyertai

tidak dalam dalam bekas masa, dari selepas itu hendaklah diberikan

ke arah kerja-kerja kuil.

{10:42}, dan di sebelah ini, shekels lima ribu daripada Perak yang mereka mengambil dari kegunaan Tokong Keluar akaun tahun, bahkan perkara-perkara yang hendaklah



dilepaskan, kerana mereka appertain kepada Imam yang Menteri.

{10:43} dan sesiapa yang mereka menjadi yang melarikan diri kepada kuil

di Jerusalem, atau tidak dalam kebebasan dalam polisi ini, yang terhutang budi kepada Raja, atau bagi mana-mana perkara lain, biarkanlah mereka

kebebasan, dan semua yang ada di alam saya.

{10:44} bagi bangunan juga dan pembaikan kerja-kerja

Tempat berehat expences hendaklah diberikan daripada king's akaun.

{10:45} Ya, dan utk membina dinding

Jerusalem, dan yang fortifying dengannya sepanjang kira-kira, expences

akan diberikan daripada king's akaun, seperti juga dalam membina dinding di Judea.

{10:46} sekarang Bilakah Jonathan dan orang yang mendengar ini

kata-kata, mereka memberikan tiada kredit kepada mereka, tidak menerima mereka,

kerana mereka teringat kejahatan besar yang dia telah dilakukan di

Israel; kerana dia telah menderita mereka sangat sakit.

{10:47} tetapi dengan Alexander mereka juga gembira,

kerana dia adalah yang pertama yang entreated keamanan yang sebenar dengan

mereka, dan mereka adalah gabungan bersamanya sentiasa.

{10:48} kemudian dikumpul Raja Zulkarnain hebat tentera, dan berkhemah over against Demetrius.

{10:49} dan selepas Raja-Raja dua pernah menyertai pertempuran,

Demetrius' pelbagai melarikan diri: tapi Alexander diikuti selepas dia, dan

menang terhadap mereka.

{10:50} dan beliau terus sangat sakit sehingga pertempuran itu matahari mengalami kerosakkan: dan hari itu adalah Demetrius dibunuh.

{10:51} kemudian Alexander menghantar duta ke

Ptolemee Raja Mesir dengan mesej untuk kesan ini:

{10:52} Forasmuch kerana saya datang sekali lagi untuk saya alam, dan

Saya terletak di takhta progenitors saya, dan telah mendapat ke kuasa pemerintahan dan Demetrius digulingkan, dan pulih kami negara;

{10:53} kerana selepas saya pernah menyertai pertempuran dengan dia, dia kedua-dua dan

tuan rumah beliau adalah discomfited oleh kami, supaya kami duduk di takhta

dalam kerajaan-Nya:

{10:54} kini oleh kerana itu Marilah kita menjadikan Kumpulan Ping

bersama-sama, dan memberi saya sekarang anak perempuan Mu untuk isteri: dan saya akan

menjadi anak Mu dalam undang-undang, dan akan memberi engkau dan dia sebagai

Menurut maruah Mu.

{10:55} maka Ptolemee Raja memberi jawapan, berkata,

Gembira menjadi hari mana engkau menyekatmu daripada kembali ke dalam tanah

bapa engkau, dan satet dalam takhta kerajaan mereka.

{10:56} dan kini akan saya lakukan untuk engkau, sebagaimana engkau tulis:

menyambut saya itu Ptolemis, yang kita boleh lihat satu

lain; kerana saya akan berkahwin dengan anak perempuan saya ke (wahai Muhammad) menurut

keinginan Mu.

{10:57} jadi Ptolemee pergi keluar dari Mesir dengan anak perempuannya

Cleopatra, dan mereka datang kepada Ptolemis dalam seratus yang

tahun kedua dan threescore:

{10:58} di mana Raja Zulkarnain pertemuan dengan beliau, beliau memberikan

Allah perempuannya, Cleopatra, meraikan beliau

perkahwinan pada Ptolemis dengan kemuliaan yang besar, sebagai cara

Raja-Raja ini.

{10:59} kini Raja Zulkarnain telah menulis kepada Jonathan, bahawa dia perlu datang dan berjumpa dengan-Nya.

{10:60} yang sesudah itu pergi honourably ke Ptolemis,

di mana beliau bertemu dengan Raja-Raja dua, dan memberi mereka dan rakan-rakan mereka

Perak dan emas, dan banyak membentangkan, dan mendapati nikmat dalam

penglihatan mereka.

{10:61} pada masa itu masa tertentu Felo pestilent Israel,

orang hidup yang zalim, dipasang sendiri terhadapnya, untuk

**Laman Maccabees 1 664**

menuduh beliau: tetapi Raja tidak akan mendengar mereka.

{10:62} Ya lebih daripada itu, Raja telah menitahkan untuk mengambil

dari pakaian beliau, dan clothe dia dalam ungu: dan mereka berbuat demikian.

{10:63} dan dia menjadikan dia duduk dengan sendiri, dan berkata kepada beliau

Putera-Putera, pergi bersamanya ke tengah-tengah bandar, dan membuat

Pemasyhuran, bahawa tidak ada orang mengadu terhadapnya apa-apa

perkara, dan bahawa manusia tidak menyusahkan dia untuk apa-apa

menyebabkan.

{10:64} sekarang Bilakah Penuduhnya menyaksikan bahawa beliau telah berbesar hati

mengikut pengisytiharan, dan berpakaian di ungu, mereka lari semua kaki.

{10:65} sehingga Raja berbangga dia, dan menulis kepadanya antara

kawan-kawannya Ketua, serta menjadikan dia dari duke, dan partaker Nya

kuasa pemerintahan.

{10:66} Jonathan selepas itu kembali ke Jerusalem dengan keamanan dan gladness.

{10:67} tambahan lagi di; ratus threescore dan kelima tahun datang anak Demetrius Demetrius daripada Crete ke dalam

Tanah bapa beliau:

{10:68} pendaftarannya apabila Raja Zulkarnain mendengar memberitahu, dia adalah

betul-betul menyesal, dan dikembalikan ke Antioch.

{10:69} kemudian Demetrius dibuat Apollonius Gabenor

daripada Celosyria Ketua beliau, berkumpul bersama-sama tuan rumah besar,

dan berkhemah di Jamnia, dan dihantar kepada Jonathan Tinggi Imam, berkata,

{10:70} engkau semata-mata lifttest sehingga dirimu terhadap kami, dan saya

ketawa ejekkan demi Mu, dan reproached: dan mengapa yang engkau vaunt engkau kuasa terhadap kami di pergunungan?

{10:71} kini oleh kerana itu, jika engkau trustest dalam thine sendiri

kekuatan, sampai kepada kami dalam bidang biasa, dan tidak membiarkan

kita cuba perkara itu bersama-sama: bagi saya adalah kuasa yang

Bandar-bandar.

{10:72} tanya dan belajar siapa saya, dan seluruh yang membawa kami

sebahagian, dan mereka hendaklah memberitahu engkau bahawa engkau kaki makan air adalah tidak mampu untuk penerbangan di bumi sendiri.

{10:73} karena sekarang engkau shalt tidak dapat kekal dalam berkuda dan begitu besar kuasa di mana itu biasa, adalah tidak Batu mahupun flint, mahupun tempat untuk melarikan diri kepada.

{10:74} apabila Jonathan mendengar kata-kata ini

Apollonius, beliau berasa terharu apabila di fikiran-Nya, dan memilih sepuluh

seribu lelaki yang dia pergi keluar dari Baitulmuqaddis, di mana Simon itu

saudara bertemu beliau untuk menolongnya.

{10:75} dan khemah-khemah beliau terhadap Joppa yang disampaikan beliau: tetapi; mereka

daripada Joppa menutup Nya daripada bandar, kerana telah Apollonius yang

Garrison tiada.

{10:76} kemudian Jonathan mengepung kepada ia: mana mereka

Bandar biarlah dia ketakutan: maka Jonathan menang Joppa.

{10:77} pendaftarannya apabila mendengar Apollonius, dia telah mengambil tiga

seribu berkuda, dengan sejumlah besar footmen, dan pergi untuk Azotus sebagai salah satu yang mengembara, dan therewithal menarik dia

mengemukakan kepada biasa. kerana beliau mempunyai sebilangan besar

berkuda, di mana dia meletakkan kepercayaan.

{10:78} kemudian Jonathan yang diikuti selepas dia ke Azotus, di mana tentera yang menyertai peperangan.

{10:79} Apollonius kini telah meninggalkan seribu berkuda di serangan hendap.

{10:80} Jonathan dan tahu bahawa untuk

ambushment di sebalik Nya; kerana mereka telah mengetahuinya dalam

Pengacara dan pelakon Dart pada rakyat, dari pagi hingga petang.

{10:81} tetapi rakyat masih berdiri kerana Jonathan



perintahkan kepada mereka: maka kuda-kuda musuh-musuh yang telah letih.

{10:82} kemudian dihadapkan Simon tuan rumah beliau, dan tetapkan

terhadap footmen, (untuk berkuda telah dibelanjakan) yang discomfited olehnya, dan melarikan diri.

{10:83} berkuda juga, yang bertaburan di medan,

melarikan diri ke Azotus, dan pergi ke Bethdagon, idola mereka ini

Kuil, untuk Keselamatan.

{10:84} Jonathan tetapi menetapkan Bomba Azotus, dan bandar-bandar

bulat mengenainya, dan mengambil harta rampasan mereka; dan Tokong

Dagon, dengan mereka yang telah melarikan diri ke dalamnya, beliau dibakar dengan api.

{10:85} Thus telah dibakar dan dibunuh dengan pedang baik nigh lapan ribu orang.

{10:86} dan dari thence Jonathan dikeluarkan tuan rumah beliau, dan

berkhemah terhadap Ascalon, di mana lelaki bandar datang sebagainya, dan bertemu beliau dengan penuh warna-warni.

{10:87} selepas ini kembali Jonathan dan tuan rumah beliau kepada

Baitulmuqaddis, mempunyai apa-apa harta rampasan.

{10:88} sekarang Bilakah Raja Alexander mendengar perkara-perkara ini,

Beliau berbangga Jonathan lagi lebih.

{10:89} dan mengutusnyanya gancu emas, kerana penggunaan dijangka akan

akan diberikan kepada seperti darah Raja: dia memberinya juga

Accaron dengan sempadan mengenainya dalam pemilikan.

{11:1} dan Raja Mesir berkumpul bersama-sama besar

tuan rumah, seperti pasir yang lieth atas tepi pantai, dan banyak

kapal-kapal, dan mengalami sumpahmu untuk mendapatkan Alexander's

Kingdom dan menyertainya untuk dirinya sendiri.

{11:2} mana beliau mengambil perjalanan beliau ke Sepanyol di

peaceable cara, supaya mereka bandar dibuka kepada-Nya,

dan bertemu beliau: Raja Alexander telah perintahkan kepada mereka supaya

melakukan, kerana dia adalah abang beliau dalam undang-undang.

{11:3} kini sebagai Ptolemee dimasukkan ke dalam bandar, ia terletak di

setiap seorang daripada mereka garrison tentera untuk menyimpannya.

{11:4} dan apabila dia datang dekat dengan Azotus, mereka shewed

Nya Kuil Dagon yang telah dibakar, dan Azotus dan pinggir daripadanya yang dimusnahkan, dan badan-badan yang Pelakon-pelakon di luar negara dan mereka bahawa beliau telah dibakar dalam pertempuran;

kerana mereka telah membuat timbunan mereka dengan cara di mana beliau

perlu lulus.

{11:5} juga mereka memberitahu Raja sekalipun Jonathan telah dilakukan, untuk niat beliau mungkin salahkan dia: tetapi Raja diadakan Nya

keamanan.

{11:6} kemudian Jonathan bertemu Raja dengan penuh warna-warni di

Joppa, di mana mereka memberi hormat antara satu sama lain, dan SPRM.

### **Maccabees 665 Laman 1**

{11:7} kemudian Jonathan, apabila dia telah pergi dengan yang

Raja sungai yang dipanggil Eleutherus, kembali semula kepada Jerusalem.

{11:8} Raja Ptolemee oleh itu, sebelum mendapat yang pemerintahan di bandar-bandar di tepi laut kepada Seleucia atas laut

pantai, bayangkan jaksa penuntut umum zalim terhadap Alexander.

{11:9} mana dia menghantar ambassadors kepada Raja

Demetrius, berkata, marilah, marilah kita membuat Kumpulan betwixt kami,

dan aku akan memberi engkau anak perempuan saya yang telah Alexander, dan

engkau shalt memerintah di kingdom bapa Mu:

{11:10} untuk saya bertaubat yang saya berikan anak saya kepada-Nya, bagi

Beliau berusaha untuk bunuhlah saya.

{11:11} itu pula beliau slander dia, kerana dia berkeinginan dalam kerajaan-Nya.

{11:12} wherefore beliau mengambil perempuannya daripada-Nya, dan

Stacy ke Demetrius, dan forsook Alexander, supaya mereka kebencian ini dikenali secara terbuka.

{11:13} kemudian Ptolemee memeterai Antioch, di mana beliau set dua memahkotai atas kepalanya, Mahkota Asia, dan daripada Mesir.

{11:14} pada min musim adalah Raja Zulkarnain di Cilicia, kerana orang-orang yang dwelt di bahagian-bahagian tersebut telah memberontak daripada-Nya.

{11:15} tetapi apabila Alexander mendengar ini, dia datang ke Perang terhadapnya: mana Ptolemee Raja dihadapkan Beliau meng-host, dan bertemu beliau dengan satu kuasa yang Maha Kuasa, dan meletakkan dia penerbangan.

{11:16} jadi Alexander melarikan diri ke Saudi sana untuk menjadi mempertahankan; tetapi Raja Ptolemee adalah mulia:

{11:17} untuk Zabdiel Arab yang dijayakan Alexander's kepala anda, dan hantarkan kepada Ptolemee.

{11:18} Ptolemee Raja juga meninggal dunia pada hari yang ketiga selepas, dan

mereka yang berada di dalam memegang kukuh telah terbunuh satu sama lain.

{11:19} melalui cara ini Demetrius memerintah dalam seratus yang

threescore dan tujuh tahun.

{11:20} pada masa yang sama, Jonathan berkumpul bersama-sama

mereka yang berada di Judea mengambil Menara yang

Jerusalem: dan dia membuat enjin banyak perang terhadapnya.

{11:21} kemudian datang orang-orang yang derhaka, yang membenci mereka sendiri

orang, pergi kepada Raja, dan memberitahunya bahawa Jonathan

dikepung Menara,

{11:22} pendaftarannya apabila dia mendengar, baginda marah, dan

menghapuskan dengan serta-merta, beliau datang ke Ptolemais, dan menulis

kepada Jonathan, bahawa dia hendaklah tidak meletakkan pengepungan ke menara, tetapi

datang dan berbicara dengan dia di Ptolemais dengan tergesa-gesa besar.

{11:23} Walau bagaimanapun Jonathan, apabila beliau mendengar ini,

diperintahkan untuk mengepung tentera ia masih: dan dia memilih tertentu dalam

orang tua-tua Israel dan Imam, dan meletakkan dirinya dalam bahaya;

{11:24} dan mengambil Perak dan emas, dan raiment, dan penyelam

membentangkan selain, dan pergi ke Ptolemais kepada Raja, di mana beliau mendapati nikmat di sisi Nya.

{11:25} dan orang-orang derhaka walaupun sesetengah rakyat telah membuat aduan terhadapnya,

{11:26} lagi Raja entreated kepadanya sebagai terdahulunya telah dilakukan sebelum, dan pangkat dia di sisi semua Nya kawan-kawan,

{11:27} dan disahkan dia dalam dalam kepaderian, dan dalam Semua penghormatan bahawa beliau sebelum, dan memberinya

preeminence antara kawan-kawannya Ketua.

{11:28} kemudian Jonathan dikehendaki Raja, yang dia akan menjadikan bebas daripada penghormatan, Judea juga tiga kerajaan,

dengan negara Samaria; dan dia berjanji dia tiga ratus bakat.

{11:29} jadi Raja berkenan, dan menulis surat kepada Jonathan semua perkara-perkara ini selepas cara ini:

{11:30} Raja Demetrius kepada saudaranya Jonathan, dan kepada bangsa Yahudi, sendeth ucapan:

{11:31} kami menghantar di sini salinan surat yang kita pula menulis kepada sepupu kami Lasthenes mengenai kamu, bahawa kamu mungkin melihatnya.

{11:32} Raja Demetrius kepada beliau bapa Lasthenes sendeth ucapan:

{11:33} kami akan bertekad untuk berbuat baik kepada rakyat orang-orang Yahudi, yang kawan-kawan kita, dan pastikan waad dengan kami, kerana mereka akan baik ke arah kita.

{11:34} wherefore kita telah diratifikasi kepada mereka di sempadan

Judea, dengan tiga kerajaan Apherema dan

Lydda dan Ramathem, yang ditambah kepada Judea dari dalam negara Samaria, dan semua perkara yang berkaitan kepada mereka,

untuk semua seperti berkorban di Baitulmuqaddis, bukannya di



bayaran yang diterima Raja mereka afovertime Tahunan

Keluar hasil bumi dan pokok-pokok.

{11:35} dan bagi perkara-perkara lain yang tergolong kepada kami, daripada yang

zakat dan adat resam yang berkaitan kepada kami, seperti juga saltpits,

dan cukai crown, yang kena dibayar kepada kami, kami menjalankan

mereka kebanyakannya semua untuk melegakan mereka.

{11:36} dan apa-apa yang tersebut hendaklah dibatalkan daripada ini

masa keluar selama-lamanya.

{11:37} sekarang oleh itu melihat bahawa engkau membuat salinan ini

perkara-perkara, dan janganlah ia boleh dihantar kepada Jonathan, dan Tetapkan di atas

gunung yang suci di tempat yang mudah dilihat.

{11:38} selepas ini, Bilakah Raja Demetrius melihat bahawa tanah

tenang di hadapannya, dan tiada rintangan telah dibuat

terhadapnya, beliau dihantar semua tenteranya, setiap satu dengan

tempat sendiri, kecuali band tertentu kepada orang asing,  
beliau telah

dikumpul daripada isles of heathen di: karena semua itu  
kuasa-kuasa bapa beliau membenci dirinya.

{11:39} Selain itu Jadilah seorang Tryphon, yang telah  
sebahagian Alexander afore, yang melihat bahawa semua tuan  
rumah

murmured terhadap Demetrius, pergi ke Simalcue dalam Arab  
yang dibesarkan Antiochus anak muda Alexander,

{11:40} dan meletakkan sakit kepadanya untuk membebaskan  
dia ini muda

Antiochus, yang dia mungkin memerintah bagi pihak bapanya:  
dia memberitahu

Nya oleh yang demikian semua yang Demetrius telah dilakukan,  
dan bagaimana orang-orangnya

Perang adalah pada permusuhan dengannya, dan dia masih ada  
yang

### **Laman Maccabees 1 666**

panjang musim.

{11:41} dalam masa min Jonathan dihantar kepada Raja

Demetrius, bahawa dia akan membuang mereka dari Menara  
daripada

Jerusalem, dan mereka juga di fortresses ini: kerana mereka berjuang

terhadap Israel.

{11:42} jadi Demetrius dihantar kepada Jonathan, berkata, saya akan

bukan sahaja melakukan ini untuk engkau dan orang-orang Mu, tetapi aku akan amat

menerima kamu dan bangsa Mu, jika peluang berkhidmat.

{11:43} kini oleh kerana itu engkau shalt baik, jika engkau menghantar saya

lelaki untuk membantu saya; bagi semua pasukan saya akan pergi dari saya.

{11:44} atas ini Jonathan utuskan tiga ribu

lelaki kuat kepada Antioch: dan apabila mereka datang kepada Raja,

Raja berasa sangat gembira mereka kuat.

{11:45} Howbeit mereka yang di bandar yang dikumpul

diri mereka bersama-sama ke tengah-tengah bandar, nombor

lelaki untuk seratus dan dua puluh ribu, dan akan

dibunuh Raja.

{11:46} wherefore Raja melarikan diri ke Mahkamah, tetapi mereka

bandar yang disimpan lorong-lorong di bandar, dan mula melawan.

{11:47} maka Raja dipanggil untuk orang-orang Yahudi untuk bantuan, yang

datang kepada Nya semua sekali gus, dan membuka diri

melalui bandar membunuh hari itu di bandar dengan nombor satu

ratus ribu.

{11:48} juga mereka menetapkan kebakaran di bandar, dan gat harta rampasan yang banyak

hari itu, dan Raja.

{11:49} apabila mereka bandar melihat bahawa orang-orang Yahudi telah

mendapat bandar kerana mereka akan, keberanian mereka adalah awalan:

sebab itu mereka membuat doa untuk Raja, dan menangis, berkata,

{11:50} memberikan kita ketenangan, dan janganlah orang-orang Yahudi berhenti dari

menyerang kami dan bandar.

{11:51} dengan itu mereka membuang senjata mereka, dan

berdamai; dan orang-orang Yahudi telah berbesar hati di sisi ini

Raja, dan di sisi semua yang berada di alam Nya; dan mereka kembali ke Baitulmuqaddis, mempunyai harta rampasan yang besar.

{11:52} jadi Raja Demetrius duduk di atas takhta itu Kingdom dan tanah adalah tenang di hadapannya.

{11:53} Walau bagaimanapun beliau dissembled di semua yang pernah beliau

diucapkan, dan estranged dirinya dari Jonathan, tidak pahala dia dia mengikut kebaikan yang pernah menerima dia, tetapi bermasalah dia sangat sakit.

{11:54} selepas ini kembali Tryphon, dan dengannya dalam kanak-kanak muda Antiochus, yang memerintah, dan telah dinobatkan.

{11:55} maka tiada berkumpul kepada-Nya semua lelaki perang, Siapa Demetrius telah meletakkan diri, dan mereka yang berjuang menentang

Demetrius yang berpaling dan melarikan diri.

{11:56} Tryphon lebih-lebih lagi mengambil Gajah, dan memenangi

Antioch.

{11:57} pada masa muda Antiochus menulis kepada

Jonathan, berkata, saya mengesahkan engkau dalam  
kepaderian, dan

melantik engkau Pemerintah Kerajaan empat, dan menjadi  
salah satu

kawan-kawan di king's.

{11:58} atas ini beliau dihantar kepadanya golden kapal hendak  
disampaikan

dan memberinya cuti untuk minum dalam emas, dan untuk  
menjadi anggota dalam

ungu, dan memakai sebuah gancu emas.

{11:59} saudaranya Simon juga dia membuat Kapten dari dalam  
Tempat dipanggil tangga Tyrus kepada sempadan Mesir.

{11:60} kemudian Jonathan pergi keluar, dan diluluskan melalui  
yang

Bandar-bandar di luar air, dan semua tentera Syria yang  
dikumpul

diri mereka kepada-Nya untuk menolongnya: dan tatkala ia  
datang kepada

Ascalon, mereka bandar bertemu beliau honourably.

{11:61} dari mana dia pergi ke Gaza, tetapi mereka dari Gaza  
menutup dia; sebab itu beliau mengepung kepada ia, dan  
dibakar dalam

pinggir bandar daripadanya dengan api, dan mereka rosak.

{11:62} selepas itu, apabila mereka Gaza dibuat doa kepada Jonathan, dia berdamai dengan mereka, dan mengambil anak-anak

lelaki Ketua mereka untuk tebusan, dan menghantar mereka ke Baitulmuqaddis,

dan dijatuhkan melalui negara kepada Damsyik.

{11:63} sekarang Bilakah Jonathan mendengar yang Demetrius'

Putera-Putera telah datang ke Cades, yang terletak di Galilea, dengan sebuah

kuasa besar, purposing untuk mengeluarkan dia daripada negara,

{11:64} beliau pergi menemui mereka, dan meninggalkan Simon saudaranya

di negara ini.

{11:65} kemudian Simon encamped terhadap Bethsura dan

berjuang menentang musim panjang, dan menutup ia:

{11:66} tetapi mereka dikehendaki untuk mempunyai damai sejahtera dengan padanya, yang

Beliau diberikan mereka, dan kemudian meletakkan mereka dari thence, dan

mengambil bandar, dan menetapkan satu garison di dalamnya.

{11:67} Jonathan dan tuan rumah beliau, ia disampaikan di dalam

air Gennesar, dari mana betimes di pagi hari  
mereka gat ke Dataran Nasor.

{11:68} dan, tiba-tiba, tuan rumah Razali bertemu dengan  
mereka di

biasa, yang, setelah dibentangkan lelaki dalam serangan  
hendap untuknya di dalam

pergunungan, datang sendiri over against beliau.

{11:69} apabila mereka yang meletakkan dalam serangan  
hendap meningkat daripada mereka

tempat-tempat dan menyertai pertempuran, televisyen  
LCD/skrin adalah Jonathan di sisi melarikan diri;

{11:70} demikian rupa kerana ada adalah tidak salah seorang  
daripada mereka meninggalkan,

kecuali Mattathias anak Absalom, dan Judas anak daripada  
Calphi, pihak tuan rumah.

{11:71} kemudian Jonathan menyewa pakaian dan membuang  
bumi

atas kepala, dan beliau prayed.

{11:72} Afterwards beralih semula kepada pertempuran, beliau  
dimasukkan ke mereka ke

penerbangan, dan supaya mereka melarikan diri.

{11:73} sekarang Bilakah orang-orangnya sendiri yang telah  
melarikan diri dari melihat,



mereka berpaling semula kepada-Nya, dan bersamanya dikejar mereka untuk

Cades, malah kepada khemah-khemah mereka sendiri, dan tiada mereka berkelah.

{11:74} supaya tidak dibunuh daripada heathen di hari itu mengenai

tiga ribu orang: tetapi Jonathan kembali ke Baitulmuqaddis.

{12:1} kini apabila Jonathan melihat masa itu disampaikan kepadanya, dia

memilih lelaki tertentu, dan menghantar mereka ke Rom, untuk mengesahkan

dan memperbaharui persahabatan mereka berbanding dengan mereka.

{12:2} dia menghantar surat-surat juga untuk Lacedemonians itu, dan

tempat-tempat lain, bagi tujuan yang sama.

### **Maccabees 667 Laman 1**

{12:3} sehingga mereka pergi kepada Rom, dan dimasukkan ke dalam

Senat, dan berkata, Jonathan Imam besar dan rakyat

orang-orang Yahudi, menghantar kami kepadamu, akhir ye perlu memperbaharui dalam

persahabatan, yang kamu dengan mereka, dan Liga, seperti dalam

bekas masa.

{12:4} atas ini orang-orang Rom memberikan mereka Surat-surat kepada pihak

Gabenor setiap tempat yang mereka perlu membawa mereka ke dalam

Tanah Judea peaceably.

{12:5} dan ini adalah salinan surat-surat yang Jonathan menulis kepada Lacedemonians itu:

{12:6} Jonathan Imam besar dan elders yang

negara, dan Imam, dan yang lain daripada orang-orang Yahudi, kepada yang

Lacedemonians saudara-saudara mereka hantar ucapan:

{12:7} sana adalah surat yang dihantar dalam masa lampau kepada Onias yang

paderi tinggi dari Darius, yang memerintah kemudian kamu, ke menandakan bahawa kamu adalah saudara-saudara kami, seperti salinan di sini

jamin tentukan.

{12:8} di mana Onias entreated Duta yang

dihantar honourably dan menerima surat-surat, mana

pengisytiharan telah dibuat Liga dan persahabatan.

Oleh kerana itu {12:9} kami juga, walaupun kita perlu tetapi tiada satupun daripadanya

perkara-perkara, bahawa kita mempunyai Kitab Suci Kitab di tangan kita

untuk keselesaan kita,

{12:10} Walau bagaimanapun telah cuba untuk menghantar kepada anda untuk

Pembaharuan persaudaraan dan persahabatan, kalau kita menjadi orang yang tidak dikenali kepada kamu sama sekali: sebab yang lama

masa berlalu sejak ye dihantar kepada kami.

{12:11} kita itu pada setiap masa tanpa berhenti, kedua-duanya di

kenduri kami, dan hari-hari lain mudah, ingat anda dalam

pengorbanan yang kami tawarkan, dan dalam doa-doa kita, sebagai alasan

ini, dan kerana becometh kita berfikir atas saudara-saudara kami:

{12:12} dan kami terletak betul-betul gembira Kehormat anda.

{12:13} untuk diri kita sendiri, kita mempunyai masalah besar dan

peperangan di setiap sisi, forsomuch sebagai Raja-Raja yang bulat

mengenai kami telah berjuang terhadap kami.

{12:14} howbeit kita tidak akan menyusahkan kepadamu, tidak juga kepada lain-lain kami tentera Al-Ahzab dan rakan-rakan, dalam peperangan ini:

{12:15} untuk kami ada bantuan dari langit yang succoureth kita,

Jadi kita dihantar dari musuh-musuh kami dan musuh-musuh kami

akan dibawa di bawah kaki.

{12:16} untuk sebab ini kita perlu memilih Numenius anak Antiochus, dan Antipater dia anak kepada Jason, dan dihantar kepada orang-orang Rom, memperbaharui Ping bahawa kita terpaksa dengan mereka, dan Liga bekas.

{12:17} Beramallah juga untuk pergi kepada kamu, dan ke Salute dan memberikan anda kami mengenai huruf yang memperbaharui persaudaraan kami.

{12:18} karena sekarang kamu hendaklah berbuat baik untuk memberikan kita satu

Jawab dengannya.

{12:19} dan ini adalah salinan surat-surat Oniars yang dihantar.

{12:20} Raja Areus Lacedemonians untuk Onias yang paderi tinggi, ucapan:

{12:21} ia didapati secara bertulis, yang Lacedemonians dalam dan

Orang-orang Yahudi adalah saudara-saudara, dan bahawa mereka terdiri daripada saham Nabi Ibrahim:

{12:22} kini oleh kerana itu, kerana ini datang kami pengetahuan, kamu perlu lakukan juga untuk menulis kepada kami untuk anda kemakmuran.

{12:23} kami menulis kembali sekali lagi kepada anda, bahawa binatang ternak kamu

dan barang-barang kami ini, dan kami di akan anda di kita memerintah

oleh itu kami Duta untuk membuat laporan kepada kamu mengenai perkara ini

bijak.

{12:24} sekarang Bilakah Jonathan mendengar yang Demebius' Putera-Putera telah datang untuk berlawan dengan dia dengan sejumlah besar

daripada afore,

{12:25} beliau dikeluarkan dari Baitul Maqdis, dan bertemu dengan mereka di dalam

Tanah Amathis: untuk beliau memberi wanita tiada kelegaan untuk memasuki Nya

negara.

{12:26} dia menghantar pengintip juga kepada khemah-khemah mereka, yang datang

sekali lagi, dan memberitahunya bahawa mereka telah dilantik untuk datang menimpa

mereka pada musim malam.

{12:27} karena begitu cepat kerana matahari turun,

Jonathan telah menitahkan orang-orangnya untuk menonton, dan berada di tangan,

yang semua malam yang panjang mereka mungkin bersedia untuk berjuang: juga beliau

mengutuskan centinels pusingan tentang tuan rumah.

{12:28} tetapi Bilakah segala yang mendengar yang Jonathan dan

orang-orangnya telah bersedia untuk pertempuran, mereka takut, dan trembled dalam

hati mereka, dan mereka kindled kebakaran di kem mereka.

{12:29} howbeit Jonathan dan syarikatnya tahu ia tidak

sehingga pagi: untuk mereka melihat lampu yang terbakar.

{12:30} kemudian Jonathan diteruskan selepas mereka, tetapi menimpakan

mereka tidak: kerana mereka telah pergi ke Sungai Eleutherus.

{12:31} kerana Jonathan beralih kepada berbunyi, yang

telah dipanggil Zabadeans, dan smote mereka, dan mengambil mereka

Harta rampasan.

{12:32} dan membuang jauh dari situ, beliau datang ke Damsyik, dan

Jadi melewati semua negara,

{12:33} Simon juga pergi keluar, dan diluluskan melalui yang negara kepada Ascalon dan ia juga yang ada bersebelahan, dari dari mana beliau berpaling selain kepada Joppa, dan menang.

{12:34} untuk dia mendengar bahawa mereka akan menyampaikan penahanan

kepada mereka yang mengambil bahagian Demetrius'; sebab itu beliau menetapkan satu

Garrison tiada untuk menyimpannya.

{12:35} selepas ini datang Jonathan rumah lagi, dan memanggil warga tua orang-orang yang bersama-sama, dia berunding dengan mereka

mengenai bangunan yang kuat memegang di Judea,  
{12:36} dan membuat tembok Baitulmuqaddis yang tinggi, dan  
meningkatkan gunung yang besar antara Menara dan bandar,  
untuk ke

memisahkan ia dari bandar, yang jadi ia mungkin sahaja lelaki  
itu

mungkin tidak menjual atau membeli di dalamnya.

{12:37} atas ini mereka datang bersama-sama untuk membina  
bandar,

forasmuch sebagai sebahagian daripada dinding ke arah brook  
di Timur

sampingan adalah jatuh ke bawah, dan mereka membaiki apa  
yang telah

dikenali sebagai Caphenatha.

### **Laman Maccabees 1 668**

{12:38} Simon juga sediakan Adida di Sephela, dan  
menjadikannya

kukuh dengan Bill gates dan Bar.

{12:39} sekarang Tryphon pergi kira-kira untuk mendapatkan  
kerajaan

Asia, dan membunuh Antiochus Raja, beliau mungkin  
mendahului dalam

Mahkota di atas kepalanya sendiri.



{12:40} Howbeit Baginda takut Jonathan tidak mengalami Nya, dan bahawa dia akan melawan terhadapnya; sebab itu

Beliau mencari cara bagaimana untuk mengambil Jonathan, yang dia mungkin membunuh

Dia yang. Jadi dia dikeluarkan, dan datang ke Bethsan.

{12:41} kemudian Jonathan pergi untuk berjumpa dengannya dengan 40

seribu lelaki yang memilih untuk pertempuran, dan datang ke Bethsan.

{12:42} kini apabila melihat Tryphon Jonathan didatangkan supaya

Great berkuat kuasa, dia durst tidak meregangkan tangan terhadapnya;

{12:45} tetapi diterima-Nya honourably, dan commended

kepada semua kawan-kawannya, dia dan memberinya Hadiah, dan

diperintahkan orangnya perang seperti taat kepada-Nya, sebagai

kepada dirinya sendiri.

{12:44} kepada Jonathan juga katanya, mengapa engkau engkau

dibawa orang-orang ini kepada kesusahan yang begitu besar, melihat tiada tiada

Perang betwixt kami?

{12:45} itu menghantar mereka kini rumah lagi, dan

memilih beberapa orang lelaki untuk tunggu terakhir (wahai Muhammad), dan datang engkau dengan saya

untuk Ptolemais, kerana saya akan berikan (wahai Muhammad), dan seluruh yang kukuh

memegang dan Angkatan Tentera, dan semua yang ada sebarang cagaran: bagi saya, saya

akan kembali dan berlepas: kerana ini adalah punca kedatangan saya.

{12:46} jadi Jonathan mempercayai dia lakukan seperti yang dia perintahkan kepadanya,

dan dihantar tuan rumah beliau, yang pergi ke tanah Judea.

{12:47} dan dengan dirinya beliau dikekalkan tetapi tiga ribu

lelaki, mana dia menghantar dua ribu ke Galilee, dan satu ribu pergi bersamanya.

{12:48} kini sebaik sahaja Jonathan dimasukkan ke dalam Ptolemais,

mereka Ptolemais menutup pintu-pintu dan membawanya, dan semua mereka

yang datang bersamanya mereka membunuh dengan pedang.

{12:49} kemudian dihantar Tryphon untuk pelbagai footmen dan

berkuda ke Galilee dan ke biasa yang hebat, untuk memusnahkan

Jonathan semua Syarikat.

{12:50} tetapi Bilakah mereka tahu Jonathan itu dan mereka yang

itu telah diambil dan dibunuh, mereka digalakkan satu

lain; dan pergi dekat bersama-sama, bersedia untuk berperang.

{12:51} mereka itu yang diikuti mereka,

melihat bahawa mereka telah bersedia untuk memperjuangkan kehidupan mereka,

berpatah balik lagi.

{12:52} mana mereka semua datang ke tanah Judea

peaceably, dan tiada mereka bewailed Jonathan, dan mereka yang

itu, dan mereka telah sakit takut; sebab itu semua

Israel dibuat besar merintih.

{12:53} maka semua heathen yang bulat tentang itu

berusaha untuk memusnahkan mereka: untuk kata mereka, mereka telah tiada kapten,

atau mana-mana untuk membantu mereka: sekarang oleh itu  
Marilah kita menjadikan mendalangi

mereka, dan mengambil peringatan mereka dari kalangan  
lelaki.

{13:1} kini apabila Simon mendengar bahawa Tryphon  
mempunyai

berkumpul bersama-sama tuan rumah besar untuk  
menceroboh tanah Judea,

dan memusnahkan

{13:2} dan melihat bahawa orang-orang dalam gementar hebat  
dan takut, beliau naik ke Jerusalem, dan mengumpulkan orang-  
orang

bersama-sama,

{13:3} dan memberi mereka nasihat, berkata, Ye kamu

mengetahui perkara-perkara yang besar, dan saudara-saudara  
saya, dan ayah saya

rumah, telah dilakukan untuk undang-undang dan Santuari itu,  
peperangan

juga dan masalah-masalah yang kita telah melihat.

{13:4} oleh sebab pendaftarannya semua saudara-saudara saya  
akan dibunuh bagi

Demi Israel, dan saya PM yang ditinggalkan sendirian.

{13:5} sekarang maka menjadi ia jauh dari saya, bahawa saya perlu

barang ganti saya sendiri hidup dalam masa apa-apa masalah: I am tidak

lebih baik daripada saudara-saudara saya.

{13:6} Doubtless saya akan membalas dendam negara saya, dan Sanctuary, dan isteri-isteri kami dan anak-anak kita: untuk semua pihak

heathen akan dikumpul untuk memusnahkan kami tentang niat jahat sangat.

{13:7} kini sebaik sahaja orang yang mendengar kata-kata, mereka

semangat dipulihkan.

{13:8} dan mereka menjawab dengan suara yang kuat, yang berkata,

Engkau shalt menjadi pemimpin kami dan bukannya Judas dan Jonathan Mu

saudara.

{13:9} berjuang engkau pertempuran kami, dan sekalipun, engkau

commandest kami, yang akan kita lakukan.

{13:10} begitu maka dia berkumpul bersama-sama semua lelaki perang,

dan dibuat tergesa-gesa untuk menyiapkan dinding Jerusalem,  
dan dia

diperkukuhkan bulat kira-kira.

{13:11} juga dia menghantar Jonathan Absalom, anak dan  
dengannya suatu kuasa besar, untuk Joppa: yang lakonan  
daripada mereka yang

telah di dalamnya masih ada di dalamnya.

{13:12} jadi Tryphon dikeluarkan daripada Ptolemaus dengan  
satu

kuasa besar untuk menceroboh tanah Judea, dan Jonathan  
dengan dia di wad.

{13:13} Simon tetapi disampaikan khemah beliau pada Adida,  
lebih

berbanding biasa.

{13:14} sekarang Bilakah Tryphon tahu Simon adalah meningkat  
meningkat daripada saudaranya Jonathan, dan bertujuan untuk  
menyertai pertempuran

dengan dia, dia utuskan Rasul-rasul Allah berkata,

{13:15} sedangkan kita mempunyai Jonathan saudara Mu di  
tahan, ia

kerana wang yang beliau yang terhutang kepada Khazanah  
Raja,

mengenai perkara yang telah dilakukan kepada-Nya.

{13:16} karena sekarang menghantar seratus satu bakat Perak dan dua anak lelaki beliau untuk tebusan, yang apabila beliau adalah bebas

dia tidak boleh memberontak dari kami, dan kami akan biarkan dia pergi.

{13:17} hereupon Simon, walaupun dia dilihat bahawa mereka diucapkan deceitfully kepada dia belum dihantar beliau wang dan

Kanak-Kanak, kalau peradventure dia harus mendapatkan untuk dirinya

kebencian orang-orang hebat:

{13:18} yang mungkin akan berkata, kerana saya menghantar beliau tidak di

Wang dan kanak-kanak, oleh itu adalah mati Jonathan.

{13:19} jadi dia menghantar mereka kanak-kanak dan ratus dalam

bakat: howbeit Tryphon dissembled tidak akan biarkan dia Jonathan pergi.

### **Maccabees 669 Laman 1**

{13:20} dan selepas ini datang Tryphon untuk menceroboh tanah,

dan memusnahkan ia, pergi sepanjang kira-kira dengan cara yang leadeth

kepada Adora: tetapi Simon dan tuan rumah beliau berarak terhadapnya di

tiap-tiap tempat, wheresoever dia pergi.

{13:21} kini mereka yang berada di Menara utuskan Rasul-rasul kepada Tryphon, akhir bahawa beliau harus mempercepatkan kedatangannya

kepada mereka oleh gurun, dan menghantar mereka victuals.

{13:22} wherefore Tryphon dibuat semua berkuda beliau bersedia.

datang malam itu: tetapi tiada jatuh salji yang sangat-sangat hebat, dengan

sebab pendaftarannya dia tidak datang. Jadi beliau berlepas, dan datang ke

negara Galaad.

{13:23} dan apabila dia datang dekat dengan Bascama dia membunuh

Jonathan, yang telah dikebumikan di sana.

{13:24} Tryphon selepas itu kembali dan menceburi Nya tanah sendiri.

{13:25} kemudian dihantar Simon, dan mengambil tulang Jonathan



saudaranya, dan dikebumikan mereka di Modin, Bandar Datuk nenek beliau.

{13:26} dan Israel semua dibuat besar merintah padanya, dan bewailed dia banyak hari.

{13:27} Simon juga membina sebuah monumen atas sepulchre yang

bapanya dan saudara-saudara beliau, dan dibangkitkan ia aloft untuk penglihatan,

dengan batu hewn di belakang dan sebelum.

{13:28} Moreover Beliau menubuhkan Piramid tujuh, salah satu daripada

satu lagi, untuk ayahnya, dan ibunya, dan saudara-saudara Nya yang empat.

{13:29} dan dalam hal ini beliau berkata peranti licik, kira-kira yang

Dia menetapkan tiang-tiang yang hebat, dan atas tiang dia membuat semua

perisai mereka bagi ingatan berterusan, dan perisai

kapal-kapal diukir, bahawa mereka mungkin dapat dilihat daripada apa yang belayar di dalam

laut.

{13:30} inilah sepulchre yang beliau dibuat Modin,

dan ia standeth lagi kepada hari ini.

{13:31} kini Tryphon dalam deceitfully muda

Raja Antiochus, dan membunuh beliau.

{13:32} dan dia memerintah pihaknya, dan dinobatkan sebagai dirinya sendiri

Raja Asia, dan membawa malapetaka yang besar atas tanah.

{13:33} kemudian Simon membina memegang kukuh di Judea, dan dipagar dinding kepadanya berkenaan dengan Menara tinggi dan besar,

dan pintu pagar, Bar dan meletakkan victuals di dalamnya.

{13:34} lebih-lebih lagi Simon memilih lelaki, dan dihantar ke Raja

Demetrius, akhir beliau harus memberi tanah untuk imuniti, kerana semua Tryphon itu pula adalah untuk merosakkan.

{13:35} kepada siapa yang Raja Demetrius dijawab dan menulis selepas cara ini:

{13:36} Raja Demetrius kepada Simon Imam besar, dan sahabat Raja, seperti juga kepada orang-orang tua dan negara yang

Orang-orang Yahudi, sendeth ucapan:

{13:37} Mahkota emas, dan jubah scarlet, mana ye

dihantar kepada kami, kami telah menerima: dan kami telah bersedia untuk membuat satu

keamanan yang teguh dengan anda, Ya, dan untuk menulis kepada pegawai-pegawai kami,

untuk mengesahkan kekebalan yang kami berikan.

{13:38} dan waad sekalipun kita telah dibuat dengan

anda hendaklah berdiri; dan memegang kuat, yang ye

builded, hendaklah anda sendiri.

{13:39} kerana sebarang kesilapan atau kesalahan yang dilakukan kepada ini

hari, kami maafkan, dan cukai crown juga, yang kamu berhutang kita:

dan jika terdapat mana-mana ufti yang dibayar di Baitulmuqaddis, ia hendaklah

tidak ada lagi akan dibayar.

{13:40} dan melihat siapa bertemu antara kamu akan kami

Mahkamah, Biar kemudian mendaftarkan diri, dan janganlah ada perasaan ketenangan betwixt kita.

{13:41} maka pemerintahan heathen yang telah diambil dari Israel di dalam ratus dan seventieth tahun.

{13:42} maka rakyat Israel mula menulis dalam mereka

Instrumen-instrumen dan kontrak, pada tahun pertama Simon itu

Imam besar, Gabenor dan pemimpin orang-orang Yahudi.

{13:43} pada hari-hari yang Simon berkhemah terhadap Gaza dan

dikepung pusingan tentang; Dia juga membuat enjin untuk perang, dan

ditetapkan oleh bandar, dan kegagalan sebuah menara yang tertentu, dan mengambilnya.

{13:44} dan mereka yang berada di leaped ke dalam enjin yang Bandar; mana Jadilah satu kegemparan besar di bandar:

{13:45} demikian rupa seperti orang bandar yang menyewa mereka

pakaian dan memanjat atas dinding dengan isteri-isteri mereka dan

Kanak-Kanak, dan menangis dengan suara yang kuat, beseeching Simon untuk

memberi mereka keamanan.

{13:46} dan mereka berkata, urusan tidak dengan kami menurut kami

pencerobohan, tetapi menurut rahmat-Mu.

{13:47} jadi Simon appeased ke arah mereka, dan berjuang

Tiada lagi terhadap mereka, tetapi meletakkan mereka keluar dari bandar, dan

dibersihkan rumah mana berhala-berhala itu telah, dan jadi memasukkan

ke dalamnya dengan lagu dan kesyukuran.

{13:48} Ya, beliau meletakkan semua uncleanness daripadanya, dan diletakkan

lelaki itu tiada sebagai akan membuat undang-undang, dan menjadikannya lebih kuat

daripada sebelum ini, dan dibina di dalamnya dwellingplace bagi

dirinya.

{13:49} mereka juga dari Menara di Jerusalem telah memelihara begitu

Selat, yang mereka tidak melanda, atau pergi ke dalam

negara, mahupun membeli mahupun menjual: wherefore mereka berada di great

kesusahan kerana menginginkan victuals, dan sebilangan besar daripada mereka

terbunuh dalam kemalangan melalui kebuluran.

{13:50} kemudian menangis mereka kepada Simon, beseeching dia.

pada satu-satu dengan mereka: perkara yang beliau diberikan mereka; dan apabila

Beliau telah meletakkan mereka dari thence, dia dibersihkan Menara

daripada pencemaran:

{13:51} dan dimasukkan ke dalamnya tiga dan 20 haribulan bulan kedua dalam ratus tujuh puluh tahun pertama, dan dengan

kesyukuran, dan dahan pokok, dan dengan harpa, dan paluan, dan dengan viols, dan Mentera, dan lagu-lagu: kerana

Jadilah dimusnahkan musuh yang besar daripada Israel.

{13:52} dia wajibkan juga bahawa hari itu hendaklah disimpan setiap tahun dengan gladness. Lebih-lebih lagi Bukit Kuil diubah oleh Menara dia telah membuat lebih daripada itu, dan ada dia dwelt dirinya dengan syarikatnya.

{13:53} dan Bilakah Simon melihat bahawa John anaknya adalah seorang

lelaki Perkasa, dia membuatnya Kapten semua tuan rumah; dan dia

dwelt di Gazera.

### **Laman Maccabees 1 670**

{14:1} kini di dalam ratus threescore dan tahun kedua belas Raja Demetrius berkumpul bersama-sama tenteranya, dan pergi ke

Media dapat dia Bantu untuk menentang Tryphone.

{14:2} tetapi ketika Arsaces, Raja Parsi dan Media,

mendengar bahawa Demetrius dimasukkan dalam sempadan beliau, beliau dihantar

salah satu daripada Putera-Putera Baginda untuk membawanya hidup:

{14:3} yang pergi dan smote tuan rumah Demetrius, dan

dia mengambil dan membawanya kepada Arsaces, yang mana beliau telah dimasukkan ke

dalam wad.

{14:4} bagi tanah Judea, yang tenang semua hari

Simon; untuk beliau mencari kebaikan bangsanya di bijaksana itu,

seperti yang rancak pihak berkuasa dan penghormatan beliau berbesar hati mereka baik.

{14:5} dan dia adalah mulia dalam semua tindakan beliau, jadi dalam hal ini,

bahawa dia telah mengambil Joppa untuk Syurga untuk, dan dibuat sebuah pintu masuk ke

isles laut,

{14:6} dan diperbesarkan batas-batas bangsanya, dan

pulih negara,

{14:7} dan berkumpul bersama-sama sebilangan besar amil,

dan pemerintahan Gazera, dan Bethsura, dan

Tower, di mana dia telah mengambil semua uncleanness, tidak adalah

Tiada apa-apa yang menentang beliau.

{14:8} kemudian pula mereka sehingga tanah mereka dengan aman, dan

bumi memberi peningkatan beliau, dan pokok-pokok dari medan buah-buahan mereka.

{14:9} orang-orang purba duduk semua di jalan-jalan, communing

bersama-sama daripada perkara-perkara yang baik, dan lelaki muda yang meletakkan gemilang

dan pakaian perang.

{14:10} beliau diberikan victuals untuk bandar-bandar, dan terletak di

mereka memandang rendah kepada munition, agar namanya yang mulia

adalah terkenal kepada akhir dunia.

{14:11} dia membuat keamanan di bumi, dan Israel rejoiced dengan kegembiraan yang besar:

{14:12} untuk setiap lelaki yang duduk di bawah pokok beliau dan beliau Rajah pokok,

dan tiada sesiapa pun yang dapat fray mereka:



{14:13} kedua-duanya adalah tiada apa-apa kiri di muka bumi untuk melawan

terhadap mereka: Ya, Raja-Raja mereka digulingkan dalam hari-hari.

{14:14} lebih-lebih lagi beliau telah menguatkan semua orang dari kaumnya

yang dibawa rendah: undang-undang dia mencari; dan tiap-tiap contemner undang-undang dan beliau mengambil dari orang yang fasik.

{14:15} beliau beautified tempat berehat dan didarabkan kapal-kapal kuil.

{14:16} sekarang Bilakah ia terdengar di Rome, dan setakat mana yang

Sparta, Jonathan telah mati, mereka telah minta maaf.

{14:17} tetapi sebaik sahaja mereka mendengar bahawa saudaranya Simon

dijadikan Imam besar pihaknya, dan memerintah negara, dan Bandar-bandar di dalamnya:

{14:18} mereka menulis kepada-Nya dalam Jadual tembaga, memperbaharui

persahabatan dan Liga yang telah mereka dibuat dengan Judas dan Jonathan saudara-saudara beliau:

{14:19} yang tulisan telah dibacakan sebelum ini

Jemaah di Jerusalem.

{14:20} dan ini adalah salinan surat-surat yang di

Lacedemonians yang dihantar; Raja-Raja Lacedemonians,  
dengan

bandar, kepada Simon Imam besar, dan warga tua, dan

Imam, dan saki-baki orang-orang Yahudi, saudara-saudara  
kami,

Hantar ucapan:

{14:21} Duta yang diutuskan kepada kita

disahkan anda kemuliaan dan penghormatan kepada kami:  
wherefore kami

gembira mereka kuat,

{14:22} dan pula mencatat perkara-perkara yang mereka  
diucapkan di dalam

Majlis rakyat dengan cara ini; Anak Numenius

Antiochus, dan anak Antipater Jason, orang-orang Yahudi'

Duta, datang kepada kami untuk memperbaharui persahabatan  
mereka mempunyai

dengan kami.

{14:23} dan ia gembira orang-orang untuk melayan lelaki

honourably, dan sentiasa berusaha salinan ambassage mereka dalam

rekod publick, akhir orang-orang yang Lacedemonians

mungkin ada peringatan darinya: tambahan pula kami mempunyai

ditulis sesalinan daripadanya kepada Simon Imam besar.

{14:24} selepas Simon ini dihantar Numenius ke Rom dengan satu

hebat perisai emas seribu pound berat untuk mengesahkan

Liga dengan mereka.

{14:25} pendaftarannya Bilakah orang-orang yang mendengar, mereka berkata, apa

Terima kasih akan kita berikan kepada Simon dan anaknya?

{14:26} untuk beliau dan saudara-saudara beliau dan di rumah beliau

bapa telah ditubuhkan Israel, dan mengejar kaki dalam perjuangan mereka

musuh-musuh dari mereka, dan mereka disahkan.

{14:27} begitu maka mereka menulis dalam Jadual tembaga, yang

mereka Tetapkan di atas tiang-tiang di Gunung Sion: dan ini adalah salinan

bertulis; Hari kelapan belas bulan Elul, di dalam

ratus threescore dan tahun kedua belas, kerana tiga tahun  
Simon Imam besar,

{14:28} Saramel di dalam jemaah yang besar daripada pihak  
Imam, dan orang-orang, dan Raja-Raja negara, dan elders  
negara, adalah perkara-perkara ini dimaklumkan kepada kami.

{14:29} Forasmuch kerana sering kali peperangan di  
negara, mana untuk menyelenggara kawasan mereka,  
dan undang-undang, Simon anak Mattathias, daripada generasi  
daripada

Jarib, bersama-sama dengan saudara-saudara beliau,  
meletakkan diri mereka di

bahaya, dan melawan musuh-musuh negara mereka pula  
mereka

penghormatan negara:

{14:30} (kerana selepas itu Jonathan, setelah berkumpul Nya  
Negara bersama-sama, dan paderi mereka, ditambah dengan  
orang-orang,

{14:31} musuh-musuh mereka bersedia untuk menyerang  
negara mereka,

bahawa mereka mungkin memusnahkan ia, dan meletakkan  
tangan di Santuari itu:

{14:32} di mana Simon meningkat, dan berjuang untuk beliau

negara, dan menghabiskan sebahagian besar bahan sendiri, dan tentera yang

lelaki Perkasa kaumnya dan memberi mereka upah,

{14:33} dan diperkukuhkan bandar Judea, bersama

Bethsura, yang lieth atas sempadan Judea, di mana dalam

perisai daripada musuh-musuh telah sebelum ini. tetapi dia set garrison yang

Yahudi tiada:

{14:34} lebih-lebih lagi beliau diperkukuhkan Joppa, yang lieth semasa di

laut, dan Gazera, yang bordereth atas Azotus, di mana dalam

musuh-musuh telah dwelt sebelum: tetapi beliau ditempatkan orang-orang Yahudi di situ, dan

### **Maccabees 671 Laman 1**

dilengkapi dengan semua perkara mudah untuk menyediakan kepada mereka

daripadanya.)

{14:35} orang-orang itu sang tindakan Simon, dan

kepada glory apa dia fikir untuk membawa bangsanya, menjadikan dia

Gabenor dan Ketua sami, mereka kerana beliau telah melakukan semua

perkara-perkara ini, untuk keadilan dan agama yang disandang untuk

bangsanya, dan untuk itu beliau mencari oleh semua cara untuk meninggikan beliau

orang-orang.

{14:36} untuk dalam masa perkara-perkara yang meraih di tangannya, jadi

heathen yang dibawa keluar dari negara mereka, dan mereka juga yang telah di bandar David di Baitulmuqaddis, yang telah dibuat sendiri sebuah Menara, mana mereka dikeluarkan, dan tercemar semua tentang tempat berehat, dan lakukan banyak cedera dalam dalam

Tempat Suci:

{14:37} tetapi beliau ditempatkan orang-orang Yahudi di dalamnya. dan diperkukuhkan untuk di

Keselamatan Negara dan bandar, dan dibangkitkan dinding Jerusalem.

{14:38} Raja Demetrius juga disahkan dia dalam tinggi

keimamatan mengikut perkara-perkara tersebut,

{14:39} dan melayakkan beliau dan kawan-kawannya, dan berbangga

Beliau dengan penghormatan.

{14:40} untuk dia mendengar berkata, bahawa orang-orang Rom telah dipanggil

Yahudi rakan-rakan mereka dan tentera Al-Ahzab dan saudara-saudara; dan

bahawa mereka telah dilayan Duta Simon

honourably;

{14:41} juga bahawa orang-orang Yahudi dan paderi adalah hati Simon itu harus menjadi Gabenor dan Imam besar bagi mereka pernah, sehingga tiada sekiranya timbul setia Nabi;

{14:42} lebih-lebih lagi dia perlu menjadi Kapten mereka, dan perlu mengambil caj sebanyak sanctuary, untuk menetapkan mereka ke atas mereka

kerja-kerja, dan seluruh negara, dan perisai, dan ke atas

fortresses, bahawa, saya katakan, dia harus mengambil bayaran di

Santuari;

{14:43} di sebelah ini, bahawa ia ditaati daripada setiap

manusia, dan bahawa tulisan-tulisan tokoh di negara ini harus dibuat

di atas namanya, dan bahawa dia harus berpakaian dalam ungu, dan

memakai emas:

{14:44} juga bahawa ia harus menjadi sah tiada dalam orang atau Imam melanggar salah satu perkara-perkara ini, atau gainsay

kata-katanya, atau untuk mengumpul satu perhimpunan di seluruh negara tanpa

kepadanya, atau untuk menjadi anggota dalam ungu, atau memakai gancu emas;

{14:45} dan sesiapa perlu lakukan sebaliknya, atau memecahkan

mana-mana daripada perkara-perkara ini, dia harus dihukum.

{14:46} Thus ia disukai semua orang untuk berurusan dengan Simon,

dan melakukan seperti yang telah katakan.

{14:47} kemudian Simon diterima ini, dan turut

gembira menjadi paderi, dan Kapten dan Gabenor dalam

Orang-orang Yahudi dan paderi, dan untuk mempertahankan mereka semua.

{14:48} maka mereka diperintahkan bahawa tulisan ini harus meletakkan dalam Jadual tembaga, dan bahawa mereka perlu ditubuhkan dalam tempoh

Kompas sanctuari di tempat yang mudah dilihat;

{14:49} juga bahawa salinan itu hendaklah boleh dibaringkan di



Perbendaharaan, akhir yang Simon dan anaknya mungkin mempunyai mereka.

{15:1} Antiochus lebih-lebih lagi anak kepada Raja Demetrius dihantar Surat daripada isles laut kepada Simon Imam dan Putera orang-orang Yahudi, dan untuk semua rakyat;

{15:2} kandungan pendaftarannya telah ini: Raja Antiochus Simon Imam besar dan Putera kaumnya, dan untuk itu orang-orang Yahudi, ucapan:

{15:3} Forasmuch seperti orang-orang tertentu pestilent telah dirampas

Kerajaan Datuk nenek kami, dan tujuan saya adalah untuk cabaran

lagi, yang saya boleh memulihkan ia kepada harta pusaka lama, dan yang

akhir telah mengumpulkan sebilangan besar askar-askar asing bersama-sama,

dan bersedia kapal perang;

{15:4} maksud saya juga sedang melalui negara,

bahawa saya boleh menuntut daripada mereka yang telah musnah, dan

dibuat banyak bandar di kingdom sepi:

{15:5} kini oleh kerana itu saya mengesahkan kepada kamu semua oblations

yang Raja-Raja sebelum saya diberikan (wahai Muhammad), dan apa

Hadiah selain mereka diberikan.

{15:6} saya berikan kamu cuti juga syiling wang untuk Mu negara dengan setem kesalahanmu.

{15:7} dan mengenai Jerusalem dan tempat berehat,

Biarkan mereka bebas; dan semua perisai yang engkau engkau dibuat, dan

Biarkan Fortresses bahawa engkau engkau dibina, dan keapest di tangan Mu,

mereka terus kepada kamu.

{15:8} dan jika apa-apa akan atau hendaklah, kepada Raja,

biarkan ia dimaafkan (wahai Muhammad) dari masa ini mengemukakan untuk rancak.

{15:9} tambahan lagi, apabila kita telah mendapat kami

Kingdom, kami akan menunaikan (wahai Muhammad), dan negara Mu, dan Mu

Kuil, dengan penghormatan, supaya maruah anda hendaklah dikenali seluruh dunia.

{15:10} di dalam ratus threescore dan tahun keempat belas

pergi Antiochus ke tanah bapa beliau: pada masa yang  
Semua tentera datang bersama-sama Allah, supaya sedikit  
ditinggalkan  
dengan Tryphon.

{15:11} wherefore sedang diusahakan oleh Raja Antiochus,  
beliau

melarikan diri kepada Dora, yang lieth oleh tepi pantai:

{15:12} untuk dia melihat bahawa masalah datang kepadanya  
semua di

sekali, dan tenteranya telah putuslah dia.

{15:13} kemudian berkhemah Antiochus terhadap Dora,  
mempunyai

bersamanya untuk seratus dan dua puluh ribu orang perang,  
dan

Lapan ribu berkuda.

{15:14} dan Bilakah dia telah mengetahuinya bandar pusingan

kira-kira, dan menyertai kapal-kapal berdekatan dengan bandar  
di tepi pantai, beliau

berdukacita Kota itu oleh tanah dan laut, tidak menderita  
beliau ada

pergi keluar atau masuk.

{15:15} dalam min musim datang Numenius dan beliau

Syarikat dari Rom, yang mempunyai surat kepada Raja-Raja dan negara; Riza ditulis perkara-perkara ini:

{15:16} Lucius, Konsul Kehormat tentera Rom kepada Raja Ptolemee, ucapan:

{15:17} orang-orang Yahudi Duta, rakan-rakan kami dan Tentera Al-Ahzab, datang kepada kami untuk memperbaharui persahabatan lama dan

Liga, dihantar dari Simon Imam besar dan dari yang orang-orang Yahudi:

### **Laman Maccabees 1 672**

{15:18} dan mereka membawa perisai emas seribu paun.

{15:19} kami fikir ia baik itu untuk menulis kepada pihak

Raja-Raja dan negara, bahawa mereka harus melakukan mereka tiada mudarat, tidak

memerangi mereka, mereka bandar-bandar atau negara, ataupun lagi membantu mereka

musuh-musuh mereka.

{15:20} sepertinya juga baik kepada kami untuk menerima perisai daripada

mereka.

{15:21} jika itu ada Felo-Felo pestilent mana-mana yang telah melarikan diri dari negara mereka kepadamu, membebaskan mereka kepada Simon Imam tinggi, yang dia boleh menghukum mereka mengikut undang-undang mereka sendiri.

{15:22} menulis perkara yang sama dia begitu juga kepada Demetrius Raja, dan Attalus, Ariarathes, dan Arsaces, {15:23} dan untuk semua negara-negara dan Sampsames, dan Lacedemonians, dan Delus, dan Myndus, dan Sicyon, dan Caria, dan Samos, dan Pamphylia, dan Lycia, dan Halicarnassus, dan Rhodus, dan Aradus dan Cos, dan segi, dan Aradus, dan Gortyna, dan Cnidus, dan Cyprus, dan Cyrene.

{15:24} dan salinan tersebut mereka menulis kepada Simon di Imam besar.

{15:25} jadi Antiochus Raja berkhemah terhadap Dora yang hari kedua, menyerang terus-menerus, dan menjadikan enjin, dengan cara yang beliau menutup Tryphon, bahawa dia boleh kedua-duanya pergi luar mahupun dalam.

{15:26} pada masa itu Simon utuskan dua ribu yang dipilih lelaki untuk membantu beliau; Selain itu, Perak dan emas, dan banyak perisai.

{15:27} namun beliau akan tidak menerima mereka, tetapi brek semua waad yang telah dibuat dengan dia afore, dan menjadi pelik kepada-Nya.

{15:28} tambahan pula beliau dihantar kepada-Nya Athenobius, salah satu daripada

kawan-kawannya, untuk komun bersamanya, dan berkata, kamu menahan

Joppa dan Gazera; dengan menara yang terletak di Baitulmuqaddis,

yang akan bandar alam saya.

{15:29} sempadan ye telah sia-sia dan dilakukan

hebat menyakiti di muka bumi, dan mendapat kuasa pemerintahan daripada banyak tempat-tempat

dalam syarikat saya.

{15:30} sekarang oleh itu memberikan bandar-bandar yang ye

Diambil, dan bayaran tempat, pendaftarannya kamu telah mendapat

pemerintahan tanpa sempadan Judea:

{15:31} atau lain memberi saya untuknya bakat lima ratus

Perak; kemudaran yang kamu telah lakukan, dan penghormatan yang

bandar, bakat lima ratus lain: jika tidak, kita akan datang dan memerangi kamu

{15:32} jadi Athenobius Raja rakan yang datang untuk Jerusalem: dan Bilakah ia melihat kemuliaan Simon, dan almari pinggan emas dan Perak, dan kehadirannya yang hebat, Beliau hairan, dan memberitahunya king's mesej.

{15:33} kemudian menjawab Simon, dan berkata kepada-Nya, kita

kedua-duanya telah tanah lelaki lain, mahupun holden yang yang

appertaineth kepada orang lain, tetapi harta pusaka bapa kita, musuh-musuh kami telah salahnya memiliki tertentu masa.

{15:34} wherefore kami, mempunyai peluang, berpegang kepada

harta pusaka Datuk nenek kami.

{15:35} dan Bahawasanya engkau demandest Joppa dan Gazera,

Walaupun mereka tidak ancaman yang besar kepada rakyat di negara kita,

lagi akan kita berikan engkau seratus satu bakat mereka. Hereunto

Athenobius menjawab dia tidak ada sebarang perkataan; {15:36} tetapi kembali pada kemarahan seorang raja, dan dibuat

Laporan kepada-Nya ucapan ini, dan kemuliaan

Simon, dan apa yang beliau telah dilihat: mana Raja adalah melebihi wroth.

{15:37} dalam masa min lari Tryphon menaiki kapal kepada Orthosias.

{15:38} maka Raja dibuat Cendebeus Kapten laut

pantai, dan memberinya dengan pelbagai footmen dan berkuda,

{15:39} dan sanggup keluarkan tuan rumah Nya ke arah

Judea; juga baginda telah menitahkan beliau untuk membina Cedron, dan untuk

mengukuhkan Bill gates, dan untuk memerangi rakyat; tetapi sebagai

Raja sendiri, beliau telah Tryphon.

{15:40} jadi Cendebeus datang ke Jamnia dan mula

mencetuskan rakyat dan untuk menceroboh Judea, dan untuk mengambil yang



orang-orang tahanan, dan bunuhlah mereka.

{15:41} dan apabila beliau telah membina Cedrou, beliau menetapkan

berkuda ada, dan tuan rumah footmen, akhir yang mengeluarkan keluar mereka boleh membuat outroads atas cara

Judea, sebagai Raja telah menitahkan beliau.

{16:1} kemudian datang John dari Gazera, dan memberitahu Simon

Beliau bapa Cendebeus yang telah dilakukan.

{16:2} karena Simon dipanggil anak sulung beliau dua, Judas dan John, dan berkata kepada mereka, saya dan saudara-saudara saya, dan saya

bapa di rumah, mempunyai pernah dari remaja kepada hari ini berjuang terhadap musuh-musuh Israel; dan perkara-perkara yang mempunyai

meraih begitu baik dalam tangan kita, yang kita telah menyalurkan

Israel sering kali.

{16:3} tetapi sekarang saya sudah berumur, dan ye, dengan rahmat Allah, yang

usia yang mencukupi: hendaklah kamu bukan saya dan abang saya, dan pergi

dan berjuang untuk negara kita, dan bantuan dari langit bersama

anda.

{16:4} sehingga beliau memilih luar negara dua puluh ribu orang perang dengan berkuda, yang keluar menentang Cendebeus, dan berehat pada malam itu di Modin.

{16:5} dan apabila mereka meningkat pada waktu pagi, dan pergi

ke biasa, tiba-tiba, besar besar tuan rumah kedua-dua footmen dan berkuda datang terhadap mereka: howbeit Jadilah seorang brook air betwixt mereka.

{16:6} sehingga beliau dan kaumnya yang disampaikan over against mereka:

dan Bilakah ia melihat bahawa orang-orang yang takut untuk pergi ke dalam

brook air, dia pergi pertama kali ke atas dirinya, dan orang-orang

melihat dia melewati selepas dia.

{16:7} bahawa dilakukan, beliau membahagikan orang-orangnya, dan terletak di

berkuda footmen di tengah-tengah: terhadap musuh-musuh yang

Betitik adalah sangat banyak.

{16:8} kemudian terdengar mereka dengan trompet Suci: mana Cendebeus dan tuan rumah beliau telah melaksanakan pengoperasian, demikian yang ramai di antara mereka telah dibunuh, dan gat sisa ke

### **Maccabees 673 Laman 1**

pegangan yang kukuh.

{16:9} pada masa itu ialah saudara Judas John's cedera; tetapi John masih diikuti selepas mereka, sehingga dia datang ke Cedron,

Cendebeus yang telah dibina.

{16:10} sehingga mereka melarikan diri malah kepada Menara dalam bidang

Azotus; sebab itu beliau dibakar dengan api: supaya terdapat dibunuh mereka kira-kira dua ribu orang. Selepas itu beliau kembali ke dalam tanah Judea dengan aman.

{16:11} Moreover biasa Jericho adalah Ptolemeus

anak kepada Abubus dibuat kapten, dan beliau telah banyak Perak dan emas:

{16:12} beliau ialah anak Imam besar di dalam undang-undang.

{16:13} wherefore hatinya yang diangkat, dia berfikir untuk

mendapatkan negara kepada dirinya sendiri, dan sesudah itu berunding

deceitfully terhadap Simon dan anaknya untuk memusnahkan mereka.

{16:14} kini Simon telah melawat bandar-bandar yang terletak di

negara, dan penjagaan bagi pesanan baik daripada mereka;

di mana dia datang turun sendiri ke Jericho dengan-Nya

anak-anak, Mattathias dan Judas, di dalam ratus threescore dan kejatuhannya tahun bulan kesebelas, dipanggil Sabat:

{16:15} di mana anak kepada Abubus yang menerima mereka

deceitfully ke dalam sedikit pegang, dipanggil Docus, yang beliau telah

dibina, menjadikan mereka Jamuan besar: howbeit beliau telah bersembunyi lelaki

Tiada.

{16:16} apabila Simon dan anaknya telah mabuk dengan sebahagian besarnya,

Ptolemee dan orang-orangnya meningkat, dan mengambil senjata mereka, dan

datang atas Simon ke bankuet di letakkan, dan membunuh dia, dan dua anaknya, dan sesetengah hamba-Nya.

{16:17} di mana beliau melakukan khianat hebat,  
dan balasan jahat selama-lamanya.

{16:18} maka Ptolemee menulis perkara-perkara ini, dan  
dihantar ke dalam

Raja, bahawa dia perlu menghantar beliau untuk menjadi tuan  
rumah untuk membantu dia, dan dia

akan menyampaikan Nya negara dan bandar-bandar.

{16:19} beliau dihantar orang lain yang juga ke Gazera untuk  
membunuh John: dan

kepada Tribune Plebeian beliau menghantar surat kepada  
datang kepadanya, dia

mungkin memberikan mereka Perak, dan emas, dan ganjaran.

{16:20} dan lain-lain yang beliau dihantar untuk mengambil  
Baitulmuqaddis, dan

Gunung kuil.

{16:21} kini satu kesuntukan afore Gazera dan John  
memberitahu

bahawa arwah bapanya dan saudara-saudara telah dibunuh,  
dan, quoth dia,

Ptolemee telah dihantar ke bunuhlah kamu juga.

{16:22} ini apabila beliau mendengar, beliau adalah sakit  
hairan: jadi

Dia meletakkan tangan mereka yang telah datang untuk memusnahkan beliau, dan

membunuh mereka; kerana dia tahu bahawa mereka berusaha untuk membuat dia dari sini.

{16:23} sebagai mengenai seluruh tindakan John, dan beliau peperangan, dan layak perbuatan yang dia lakukan, dan bangunan

dinding yang beliau, dan beliau dipandang,

{16:24} mata memandangi, ini akan ditulis di Raja Parsi: pasir Nya

keimamatan, dari masa beliau dijadikan Imam besar selepas beliau

bapa.